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§ 149 Avsägelser och val till kommunstyrelsens arbetsutskott 

STK-2024-835 
 
Sammanfattning 
Roko Kursar (L) och Stefana Hoti (MP) har inkommit med avsägelser för sina uppdrag i 
kommunstyrelsens arbetsutskott. Roko Kursar (L) avsäger sig sitt uppdrag som ledamot 
från och med den 15 juli 2024 och Stefana Hoti (MP) avsäger sig sitt uppdrag som ersättare 
från och med den 15 juli 2024. 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 
 

1. Kommunstyrelsen godkänner Roko Kursars (L) avsägelse från uppdraget som 
ledamot i kommunstyrelsens arbetsutskott från och med den 15 juli 2024. 
  

2. Kommunstyrelsen godkänner Stefana Hotis (MP) avsägelse från uppdraget som 
ersättare i kommunstyrelsens arbetsutskott från och med den 15 juli 2024. 
  

3. Kommunstyrelsen utser Stefana Hoti (MP) till ledamot i kommunstyrelsens 
arbetsutskott från och med den 15 juli 2024. 
  

4. Kommunstyrelsen utser Roko Kursar (L) till ersättare i kommunstyrelsens 
arbetsutskott från och med den 15 juli 2024. 
  

5. Kommunstyrelsen upphäver sitt beslut den 17 oktober 2022 § 2 punkt 4 om 
tjänstgörande ordförande vid ordförandens frånvaro. 
  

6. Kommunstyrelsen beslutar att vid ordförandes frånvaro i kommunstyrelsens 
arbetsutskott från och med den 15 juli 2024 tjänstgör som ordförande i första 
hand Stefana Hoti (MP), i andra hand Andreas Schönström (S) och i tredje hand 
Roko Kursar (L). 

Beslutet skickas till  
Stefana Hoti (MP) 
Roko Kursar (L) 
Stabschef Kommunalrådsavdelningen 
Serviceförvaltningen, HR-service 
Stadskontoret, Intern ledning och stöd, HR och kommunikation 
Förtroendemannaregistret 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240527 § 263 Avsägelser och val till kommunstyrelsens 

arbetsutskott 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240527 Avsägelser och val till kommunstyrelsens 

arbetsutskott 
• Beslut KS 221017 § 2 Val till utskott och beredningar 
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§ 150 Anmälan av inkomna skrivelser

Sammanfattning 
Anmälan av inkomna skrivelser till kommunstyrelsens sammanträde den 5 juni 2024. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen lägger informationen om inkomna skrivelser till handlingarna.

Anmälningar 
• STK24223504  Cirkulär 24:11 Överenskommelse om lön och 

anställningsvillkor för räddningstjänstpersonal i beredskap, RiB 24 
• STK24223503  Cirkulär 24:11 Bilaga 1 Forhandlingsprotokoll RiB 24 
• STK24223502  Cirkulär 24:11 Bilaga 2 Forhandlingsprotokoll RiB 24 

Kommunal
• STK24223501  Cirkulär 24:11 Bilaga 3 Forhandlingsprotokoll RiB 24 Vision 
• STK24223500  Cirkulär 24:11 Bilaga 4 Bestämmelser för 

räddningstjänstpersonal i beredskap RiB 24 
• STK24223499  Cirkulär 24:11 Bilaga 5 Redogörelsetext för ändringar i 

överenskommelse om lön och anställningsvillkor för räddningstjänstpersonal i 
beredskap RiB 24 

• STK24223537  Cirkulär 24:29 Enkät om Kommunernas aktivitetsansvar 
• STK24223536  Cirkulär 24:29 Bilaga 1 Forhandlingsprotokoll-2024-04-17-

Sveriges-Larare
• STK24223535  Cirkulär 24:29 Bilaga 2 Förhandlingsprotokoll 2024-04-25 
• STK24223534  Cirkulär 24:29  Bilaga 3 Redogörelsetext för överenskommelse 

om avvikelse från dygnsvila 
• STK-2024-857-2  Granskning av Malmö stads årsredovisning 2023
• STK-2024-865-1.2  Årliga rapport 2023 från Malmö stads råd för den nationella

minoriteten romer
• STK-2024-37-13  Protokoll KCS 240517 II Justerat
• STK-2024-37-14  Protokoll 240531 KCS I Justerat
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§ 151 Redovisning av delegeringsbeslut

Sammanfattning 
Enligt kommunallagen kapitel 6 § 37-40 kan nämnden lämna över rätten att fatta beslut i 
vissa ärenden, så kallad delegering. Nämnden kan delegera till exempelvis ett utskott, en 
ledamot, eller en tjänsteperson. De beslut som får delegeras finns med i nämndens 
delegationsordning. Alla beslut som fattas med stöd av delegation ska redovisas på 
nästkommande sammanträde. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av delegerade beslut.

Beslutsunderlag 

• Sammanställning delegationsbeslut KS 240605
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§ 152 Remiss Landsbygds- och infrastrukturdepartementet -
Livsmedelsberedskap för en ny tid (SOU 2024:8) 

STK-2024-412 

Sammanfattning 
Malmö stad har fått möjlighet att yttra sig över Landsbygds- och 
infrastrukturdepartementetsremiss Livsmedelsberedskap för en ny tid (SOU 2024:8). 

Förslagen i utredningen syftar till att säkerställa att hela befolkningen över tid har tillgång 
till nödvändiga livsmedel vid en allvarlig störning eller överhängande risk för en allvarlig 
störning i livsmedelsförsörjningen. Förslaget innebär bland annat att kommunerna ska 
analysera de behov som kan uppstå för befolkningen i kommunen och planera för hur 
nödvändiga livsmedel kan distribueras i kommunen. Krav ställs också på att kommunerna 
ska agera för att upprätthålla tillgången till livsmedel. 

Stadskontoret ser positivt på att Sveriges livsmedelsberedskap stärks och att kommunerna 
är delaktiga i uppbyggnaden av livsmedelsberedskapen. Samtidigt efterfrågar stadskontoret 
en tydlighet gällande flera delar i förslaget.Bland annat finns det ett behov av en ökad 
tydlighet gällande vilken förmåga som ska uppnås, inte minst i förhållande till föreslagen 
finansiering. Vidare efterlyser stadskontoret en tydlig regional och nationell samordning 
som möter den kommunala nivån. Detta för att undvika risken att arbetet suboptimeras 
och förmågan över landet blir fragmentarisk. Stadskontoret saknar även ett bredare 
långsiktigt perspektiv på landets livsmedelsförsörjning i stort. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen godkänner förslag till yttrande och skickar yttrandet till
Landsbygds- och infrastrukturdepartementet.

Beslutsgång 
Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (V) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Anders Skans (V) yrkar följande tillägg: 
För att kunna minimera riskfaktorer vad gäller kommunens livsmedelsförsörjning vill vi se 
följande åtgärder: 
1. Se till att all mark i kommunens ägo används utifrån bästa möjliga förutsättningar för att
säkra stadens livsmedelsberedskap (inkluderat nedan punkter).
2. Minimera användningen av insatsvaror inom livsmedelsproduktionen, och därigenom
bruka vår, och även övrig, mark i kommunen med minst möjliga input av fossila bränslen,
kemiska tillsatser och insatsvaror.
3. Staden måste agera för att vara självförsörjande på utsäden och genom detta inte bara
bygga beredskap för en eventuell kris utan samtidigt också skapa ett hållbart samhälle i
stort, båda dessa intressen måste analyseras och åtgärdas samtidigt.
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4. Arbeta för radikalt minskat matsvinn, då alla livsmedelsresurser kommer att vara av
största vikt vid en eventuell framtida kris eller katastrof.
5. Arbeta för att andelen vegetarisk kost ökar radikalt inom alla delar av stadens
förvaltningar, då detta innebär en kraftigt minskad resursanvändning vid en eventuell
framtida konflikt eller kris.

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller 
arbetsutskottets förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Anders Skans (V) och Emma-Lina Johansson(V)  reserverar sig mot beslutet och avser 
lämna in en skriftlig reservation, bilaga 1. 

Helena Nanne (M) och Håkan Fäldt (M) avser lämna in ett särskilt yttrande, bilaga 2. 

Beslutet skickas till
Landsbygds- och infrastrukturdepartementet 
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Hälsa-, vård och omsorgsnämnden 
Miljönämnden 
Servicenämnden 
VA SYD 
Sydvatten AB 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240527 § 271 med särskilt yttrande (M) Remiss

Landsbygds- och infrastrukturdepartementet - Livsmedelsberedskap för en ny tid
(SOU 2024:8)

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240527 Remiss Landsbygds- och
infrastrukturdepartementet - Livsmedelsberedskap för en ny tid (SOU 2024:8)

• Förslag till yttrande KSAU 240527 Remiss Landsbygds- och
infrastrukturdepartementet - Livsmedelsberedskap för en ny tid (SOU 2024:8)

• Beslut miljönämnden 240424 § 73 Särskilt yttrande (M) och (V)
• Remissvar miljönämnden
• Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden beslut 240424 § 50
• Remissvar hälsa-, vård- och omsorgsnämnden
• Servicenämnden beslut 240423 § 42
• Remissvar servicenämnden
• Remissvar VA SYD
• Livsmedelsberedskap för en ny tid (SOU 2024:8)
• Remiss Landsbygds- och infrastrukturdepartementet - Livsmedelsberedskap för en

ny tid (SOU 2024:8)
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§ 153 Remiss Landsbygds- och infrastrukturdepartementet - Förslag till
införande av gränsvärden för klimatdeklarationer av byggnader 

STK-2024-483 

Sammanfattning 
Landsbygds- och infrastrukturdepartementet har översänt Boverkets rapport 2023:20 
Gränsvärde för byggnaders klimatpåverkan - och en utökad klimatdeklaration samt 
Boverkets promemoria Komplettering till Boverkets uppdrag att lämna förslag på hur 
införandet av gränsvärden för byggnaders klimatpåverkan kan påskyndas och hur 
tillämpningen av klimatdeklarationer kan utvidgas, inbjudan att inkomma med synpunkter. 
Boverkets rapport 2023:20 innehåller förslagen att år 2025 införa gränsvärden för 
byggnaders klimatpåverkan i klimatdeklarationer, samt att utöka omfattningen av 
klimatdeklarationen med två byggdelar. Malmö stad är positiva till förslagen som 
presenteras rapporten och tillstyrker dessa. 

Inom Malmö stad har ärendet remitterats till servicenämnden, stadsbyggnadsnämnden och 
tekniska nämnden som samtliga har inkommit med yttranden. 

Stadskontoret föreslår kommunstyrelsen att godkänna förslag till yttrande och skicka detta 
till Landsbygds- och infrastrukturdepartementet. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen godkänner förslag till yttrande och skickar yttrandet till
Landsbygds- och infrastrukturdepartementet.

Beslutsgång 
Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Magnus Olsson (SD) yrkar yrkar att kommunstyrelsen i sitt yttrande ska framföra att 
införande av gränsvärden för byggnaders klimatpåverkan ska ske från 2027. 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller 
arbetsutskottets förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) reserverar sig mot beslutet och avser lämna in 
en skriftlig reservation, bilaga 3. 

Beslutet skickas till
Landsbygds- och infrastrukturdepartementet 
Servicenämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
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Tekniska nämnden 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240527 § 273 Remiss Landsbygds- och

infrastrukturdepartementet - Förslag till införande av gränsvärden för
klimatdeklarationer av byggnader

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240527 Remiss Landsbygds- och
infrastrukturdepartementet - Förslag till införande av gränsvärden för
klimatdeklarationer av byggnader

• Förslag till yttrande KSAU 240527 Remiss Landsbygds- och
infrastrukturdepartementet - Förslag till införande av gränsvärden för
klimatdeklarationer av byggnader

• Servicenämnden beslut 240423 § 40
• Remissvar servicenämnden
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 240423 § 104
• Remissvar stadsbyggnadsnämnden
• Tekniska nämnden beslut 240423 § 102 muntlig Reservation (M) och Reservation

(SD)
• Remissvar tekniska nämnden
• Remiss Landsbygds- och infrastrukturdepartementet - Förslag till införande av

gränsvärden för klimatdeklarationer av byggnader
• Komplettering till Boverkets uppdrag att lämna förslag på hur införandet av

gränsvärden för byggnaders klimatpåverkan kan påskyndas och hur tillämpningen
av klimatdeklarationer kan utvidgas

• Boverket rapport 2023 20 Gränsvärde för byggnaders klimatpåverkan och en
utökad klimatdeklaration
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§ 154 Remiss Försvarsdepartementet - Delbetänkandet Nya regler om
cybersäkerhet (SOU 2024:18) 

STK-2024-527 

Sammanfattning 
Malmö stad har beretts tillfälle att yttra sig över delbetänkandet ”Nya regler om 
cybersäkerhet (SOU 2024:18)”. Delbetänkandet redovisar förslag om införlivning av NIS 
2-direktivet i svensk rätt.Direktivet ställer krav på säkerhet i nätverks- och
informationssystem för en högre cybersäkerhet i EU. NIS-lagen och förordningen
(2018:1175) om informationssäkerhet för samhällsviktiga och digitala tjänster föreslås
upphävas och i stället ersättas av cybersäkerhetslagen och cybersäkerhetsförordningen.
Antalet sektorer föreslås utökas från sju till arton. Kraven kommer gälla för hela
verksamheten och inte enbart för samhällsviktiga och digitala tjänster.

Stadskontoret instämmer generellt i de synpunkter som lämnats av servicenämnden, 
förvaltningar, bolag och förbund. Eftersom många kommuner ingår i flera sektorer ser 
stadskontoret utmaningar, särskilt vad gäller föreskrifter och tillsyn, som föreslås hanteras 
sektorsvis. Stadskontoret efterfrågar därför flera förtydliganden och förslag på andra 
åtgärder för att de nya reglerna ska kunna genomföras effektivt i kommuner. 

Några exempel som lyfts fram är att stadskontoret särskilt efterfrågar ett förtydligande 
kring om kommuner ingår i sektor offentlig förvaltning samt om kommunalförbund 
omfattas av regleringen. Vidare anser stadskontoret att det krävs ytterligare åtgärder för att 
minska risken för motstridiga föreskrifter och resurskrävande administration och 
granskningar. Stadskontoret tar även upp att det bör införas en grundnivå för ekonomiskt 
stöd till kommunerna för genomförandet av riskhanteringsåtgärder och därefter en 
uppräkning beroende på antalet invånare i kommunen. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen godkänner förslag till yttrande och skicka yttrandet till
Försvarsdepartementet.

Beslutet skickas till
Försvarsdepartementet 
Servicenämnden 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240527 § 272 Remiss Försvarsdepartementet -

Delbetänkandet Nya regler om cybersäkerhet (SOU 2024:18)
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240527 Remiss Försvarsdepartementet - Delbetänkandet

Nya regler om cybersäkerhet (SOU 2024:18)
• Förslag till yttrande KSAU 240527 Remiss Försvarsdepartementet -

Delbetänkandet Nya regler om cybersäkerhet (SOU 2024:18)
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• Servicenämnden beslut 240423 § 43
• Remissvar servicenämnden
• Remiss Försvarsdepartementet - Delbetänkandet Nya regler om cybersäkerhet

(SOU 2024:18)
• Delbetänkandet Nya regler om cybersäkerhet (SOU 2024:18)
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§ 155 Remiss Finansdepartementet - En ny organisation för förvaltning av
EU-medel (SOU 2024:22) 

STK-2024-712 

Sammanfattning 
Malmö stad har mottagit remiss från Finansdepartementet angående den nationella 
förvaltningen av EU-medel. Syftet med utredningen är att säkerställa en ändamålsenlig och 
effektiv hantering av EU-medlen. Utredningen lämnar förslag inom två områden. Den 
första delen handlar om en organisatorisk struktur och ansvarsfördelning som möjliggör en 
mer ändamålsenlig, effektiv och rättssäker förvaltning av EU-medel. Den andra delen 
handlar om skyldigheten för berörda myndigheter att anmäla misstänkt brottslighet. 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta 

1. Kommunstyrelsen godkänner förslag till yttrande och skickar yttrandet till
Finansdepartementet.

Beslutet skickas till
Finansdepartementet 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240527 § 265 Remiss Finansdepartementet - En ny

organisation för förvaltning av EU-medel (SOU 2024:22)
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240527 Remiss Finansdepartementet - En ny

organisation för förvaltning av EU-medel (SOU 2024:22)
• Förslag till yttrande KSAU 240527 Remiss Finansdepartementet - En ny

organisation för förvaltning av EU-medel (SOU 2024:22)
• Remiss Finansdepartementet - En ny organisation för förvaltning av EU-medel

(SOU 2024:22)
• En ny organisation för förvaltning av EU-medel (SOU 2024:22)
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§ 156 Ansökan Internationella Kvinnoföreningen i Malmö (IKF) om
ekonomiskt stöd 2024 

STK-2024-638 

Sammanfattning 
Internationella Kvinnoföreningen i Malmö (IKF) har inkommit med en ansökan om 
ekonomiskt stöd om 1 090 000 kronor för 2024. Ansökan avser cirkelverksamhet för 
utrikesfödda kvinnor samt lokalhyra. Stadskontoret förordar att ansökan avslås. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen avslår Internationella Kvinnoföreningen i Malmös (IKF)
ansökan om 1 090 000 kronor i ekonomiskt stöd.

Beslutet skickas till
Internationella Kvinnoföreningen i Malmö (IKF) 
Stadskontoret, Omvärld och näringslivsavdelningen 
Stadskontoret, avdelningen för intern ledning och stöd, Ekonomi och utveckling 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU §261 Ansökan Internationella Kvinnoföreningen i Malmö

(IKF) om ekonomiskt stöd 2024
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240520 Ansökan Internationella Kvinnoföreningen i

Malmö (IKF) om ekonomiskt stöd
• Ansökan Internationella Kvinnoföreningen i Malmö (IKF) om ekonomiskt stöd
• IKF Verksamhetsberättelse 2023
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§ 157 Återrapportering från Jämlik Hälsa Lindängen av verksamheten
2023 

STK-2020-1375 

Sammanfattning 
Under 2023 beslutade kommunstyrelsen (KS 230607 § 171) om att ingå ett idéburet 
offentligt partnerskapsavtal (IOP) rörande Jämlik Hälsa Lindängen (STK-2020-1375) för 
perioden från och med juli 2023 till och med juni 2025. Partnerskapet innefattar förutom 
kommunstyrelsen även arbetsmarknads- och socialnämnden, kulturnämnden, Rädda 
Barnen Riksförbund (Region Syd) och Malmö universitet (Fakulteten för hälsa och 
samhälle). Enligt beslutet ska stadskontoret årligen återkomma med en rapport från 
partnerskapet under avtalsperioden. I detta ärende finns en rapport av den verksamhet som 
bedrivits inom ramen för IOP-avtalet under andra halvåret 2023, samt en rapport av den 
verksamhet som bedrivits under det första halvåret 2023 inom ramen för samverkan kring 
områdesutveckling på Lindängen och Söder (STK-2022-1132). 

Det idéburna offentliga partnerskapet syftar till att parterna i samverkan ska driva Jämlik 
Hälsa med Lindängen som geografisk bas. Målsättningen är att deltagarna i partnerskapets 
aktiviteter ska göra positiva förflyttningar avseende sin hälsa och få stärkta förutsättningar 
att påverka den egen hälsoutvecklingen. Sektorsövergripande samverkan, långsiktiga 
finansieringsformer och kontinuerlig utveckling av partner- skapets hälsoverkstäder ses 
som viktiga förutsättningar för framgång i arbetet. 

Stadskontoret gör bedömningen att arbetet skett i enlighet med de prioriteringar som gjorts 
i IOP-avtalet respektive den tidigare ansökan om samverkansresurser för 
områdesutveckling och föreslår därför kommunstyrelsen att godkänna rapporteringen och 
lägga den till handlingarna. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen godkänner rapport för Jämlik Hälsa Lindängen avseende
perioden juli-december 2023 och lägger den till handlingarna.

2. Kommunstyrelsen godkänner rapport för områdesutveckling Lindängen och
Söder avseende perioden januari-juni 2023 (STK-2022-1132) och lägger den till
handlingarna.

Reservationer och särskilda yttranden 
Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) avser lämna in ett särskilt yttrande, bilaga 4. 

Beslutet skickas till
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Kulturnämnden 
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Malmö Universitet (Fakulteten för hälsa och samhälle) 
Rädda Barnen Riksförbund (Region Syd) 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240520 §258  Återrapportering från Jämlik Hälsa

Lindängen av verksamheten 2023
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240520 Återrapportering från Jämlik Hälsa Lindängen av

verksamheten 2023
• Jämlik Hälsa - Hälsofrämjande innovation i samverkan 2023
• Jämlik Hälsa Lindängen - Rapport 2023
• Områdesutveckling Lindängen och Söder - Rapport 2023
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§ 158 Återrapportering av verksamhetsstöd till Fryshuset 2023

STK-2023-1274 

Sammanfattning 
Föreliggande ärende innefattar en årsrapport från Fryshuset Malmö gällande det stöd som 
erhållits från kommunstyrelsen för verksamhetsåret 2023 (STK-2022-962). 

Kommunstyrelsen beslutade vid sitt sammanträde i december 2022 att bevilja Fryshuset 
stöd om 2 000 000 kronor för 2023. I samma ärende gav kommunstyrelsen stadskontoret i 
uppdrag att återkomma till kommunstyrelsen med en återrapportering från Fryshusets 
verksamhet i Malmö under 2023. 

Stadskontoret gör, i samråd med arbetsmarknads- och socialförvaltningen, 
kulturförvaltningen och fritidsförvaltningen, bedömningen att Fryshuset använt beviljade 
medel för 2023 i enlighet med deras ursprungliga ansökan. Mot bakgrund av ovanstående 
föreslår stadskontoret kommunstyrelsen att godkänna årsrapporten för 2023 och lägga den 
till handlingarna.  

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen godkänner Fryshuset årsrapport för 2023 och lägger den till
handlingarna.

Reservationer och särskilda yttranden 
Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) avser lämna ett särskilt yttrande, bilaga 5. 

Beslutet skickas till
Fryshuset Malmö 
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Kulturnämnden 
Fritidsnämnden 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240520 §250 Återrapportering av verksamhetsstöd till

Fryshuset 2023
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240520 Återrapportering av verksamhetsstöd till

Fryshuset 2023 (STK-2023-1274)
• Återrapportering till KS från Fryshuset 2023
• Ekonomisk redovisning avseende verksamhetsbidrag från Malmö stad 2023
• Stadgar för Stiftelsen Fryshuset Malmö
• Fryshuset Verksamhetsberättelse 2023

18



§ 159 Grön obligationsrapport 2023

STK-2024-697 

Sammanfattning 
Malmö stads miljökommitté har i enlighet med Malmö stads ramverk för gröna 
obligationer tagit fram en årlig rapport som beskriver fördelningen av de gröna 
investeringarna som finansierats med gröna obligationer samt klimat- och miljöeffekter av 
dessa investeringar. Rapporten ”Grön obligationsrapport 2023” finns bilagd i detta ärende. 

Under 2023 gav Malmö stad ut en grön obligation till ett värde av 500 mnkr. Det totala 
beloppet utestående gröna obligationer uppgick per den 31 december 2023 till 4,45 
miljarder kronor, vilket utgjorde 29 % av kommunens totala upplånade medel. De av 
Miljökommittén godkända gröna investeringarna uppgick till ett belopp om totalt ca 8,7 
miljarder kronor. 

Malmö stad har ytterligare hållbar finansiering genom lån och kreditlöften med 
investeringsbanker. För dessa lån och kreditlöften kopplas finansieringen till specifikt 
utvalda investeringar med miljö-, klimat- och/eller sociala nyttor. Per den 31 december 
2023 finansierade investeringsbanker investeringar till ett värde av 4,7 mdkr och det finns 
tillgängligt kreditlöfte på 0,8 mdkr. Beräkningarna i denna rapport omfattar inte dessa 
investeringar trots att investeringarna sannolikt till största delen uppfyller kraven i Malmö 
stads ramverk för gröna obligationer.  

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen lägger Grön obligationsrapport 2023 till handlingarna.

Beslutet skickas till
Stadskontoret, Ekonomiavdelningen, Finansenheten 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240527 § 274 Grön obligationsrapport 2023
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240527 Grön obligationsrapport 2023
• Grön obligationsrapport 2023
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§ 160 Finansrapport 2024; april

STK-2024-42 

Sammanfattning 
I finansrapporten redovisas en avstämning mot de gränsvärden som anges i finanspolicyn 
och en sammanställning av kommunens likviditets- och lånesituation per den 30 april 2024. 

Ingen avvikelse mot finanspolicyn har förekommit under perioden januari – april 2024. 

Kommunens räntebärande nettofordran, exklusive pensionsavsättningar, uppgick till 
+3 283 mnkr.

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen godkänner Finansrapport april 2024 och lägger den till
handlingarna.

Beslutet skickas till
Stadskontoret, Ekonomiavdelningen, Finansenheten 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240527 § 266 Finansrapport 2024; april
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240527 Finansrapport april 2024
• Finansrapport april 2024
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§ 161 Malmö stads befolkningsprognos 2024–2034

STK-2024-82 

Sammanfattning 
Malmö stad tar varje år fram en prognos över befolkningen i Malmö. Prognosen görs för 
innevarande år samt 10 år fram i tiden för staden som helhet och fem år fram i tiden för 
geografiska områden inom Malmö. Det görs även en utblick för de geografiska områdena 
fram till 2034. 

Årets prognos görs i en tid av osäkerhet. Antalet byggstarter har kraftigt minskat de senaste 
åren vilket får effekt på antalet färdigställda bostäder de närmsta åren. Samtidigt förväntas 
räntan falla under året vilket kan få effekter på bostadsmarknaden. Det pågår just nu flera 
utredningar inom immigrationsområdet vilket ökar osäkerheten för hur många som 
kommer invandra till Sverige och Malmö framöver. Utöver detta förväntas tiotusentals 
personer som flytt Ukraina för första gången folkbokföras i Sverige under året. 

Årets prognos ligger lägre än föregående års prognos. Under 2024 förväntas befolkningen i 
Malmö öka med ungefär 4 000 invånare. I slutet av 2034 förväntas det därmed finnas drygt 
396 000 Malmöbor, vilket är 34 000 fler än vad som fanns i slutet av 2023. 

Till ärendet finns även rapporten Migrationsdata Malmö mars 2024 bifogat. Migrationsdata 
Malmö innehåller information om invandringen till Sverige och Malmö med fokus på 
skyddssökande från Ukraina och asylsökande. 

Förslaget är att godkänna rapporten Befolkningsprognos för Malmö 2024–2034 samt att 
anmoda nämnderna och bolagen att beakta befolkningsprognosen som stöd i sin ordinarie 
planering. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen godkänner rapporten Befolkningsprognos för Malmö 2024–
2034.

2. Kommunstyrelsen anmodar nämnderna och bolagen att beakta
befolkningsprognosen som stöd i sin ordinarie planering.

Reservationer och särskilda yttranden 
Helena Nanne (M), Håkan Fäldt (M) och Anton Sauer (C) avser lämna in ett gemensamt 
särskilt yttrande, bilaga 6. 

Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) avser lämna in ett särskilt yttrande, bilaga 7. 
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Beslutet skickas till
Samtliga nämnder och helägda bolag 
Stadskontoret, Ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240527 § 267 Malmö stads befolkningsprognos 2024–

2034
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240527 Malmö stads befolkningsprognos 2024-2034
• Rättelse Befolkningsprognos för Malmö 2024-2034 - figur 5, sidan 13
• Befolkningsprognos för Malmö 2024-2034
• Bilagor till befolkningsprognos för Malmö 2024–2034
• Migrationsdata Malmö mars 2024
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§ 162 Ekonomisk prognos per 30 april 2024, kommunfullmäktige FV001
och kommunstyrelsen FV102 

STK-2024-143 

Sammanfattning 
Stadskontoret har sammanställt ekonomisk rapport för kommunfullmäktige och 
kommunstyrelsen. Kommunstyrelsens prognostiserade helårsresultatet är ett underskott 
om 10 Mkr och hänförs till säkerhetskostnader för aktiviteter kopplade till Eurovision Song 
Contest (ESC). Kommunfullmäktige har tagit beslut om att nämnder tillåts göra ett negativt 
resultat motsvarande dessa kostnader. 

Kommunfullmäktiges helårsprognos visar ett överskott på 0,9 Mkr. 

För investeringarna på kommunstyrelsen pekar prognosen mot ett överskott om 0,9 Mkr. 
Investeringsprognosen för kommunfullmäktige visar ett överskott på 1,1 Mkr. 

Beslut 
kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen godkänner ekonomisk prognos 2024 för kommunfullmäktige
och ekonomisk prognos 2024 för kommunstyrelsen.

Beslutet skickas till
Stadsrevisionen 
Stadskontoret, Intern ledning och stöd, Ekonomi och utveckling 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240527 § 278 Ekonomisk prognos per 30 april 2024,

kommunfullmäktige FV001 och kommunstyrelsen FV102
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240527 Ekonomisk prognos per 30 april 2024,

kommunfullmäktige FV001 och kommunstyrelsen FV102
• Ekonomisk prognos 2024 (kommunfullmäktige)
• Ekonomisk prognos 2024 (kommunstyrelsen)
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§ 163 Upphandlingsplan 2024-2025 för Malmö stad - Årlig rapportering
inköp och upphandlingar 

STK-2023-813 

Sammanfattning 
Ärendet kommer att kompletteras med protokollsutdrag från kommunstyrelsens 
arbetsutskott. 
Upphandlingsplan för Malmö stad 2024–2025 redogör för det utvecklingsarbete som pågår 
för att stärka inköpsverksamheten i staden och därmed bidra till en socialt, ekologiskt och 
ekonomiskt hållbar stad. 

Rapporten ger också en översiktlig bild av de upphandlingar som planeras i staden 2024–
2025, vilka ekologiska och sociala krav staden ställer i upphandling och hur dessa följs upp. 
Ett par strategiskt viktiga upphandlingar lyfts särskilt. 

Förslaget är att kommunstyrelsen godkänner upphandlingsplanen och anmodar nämnderna 
att fortsätta strukturera och planera sin inköps- och upphandlingsverksamhet med 
beaktande av vad som framkommit i denna rapport. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen godkänner Upphandlingsplan för Malmö stad 2024–2025.

2. Kommunstyrelsen anmodar samtliga nämnder att fortsätta strukturera och
planera sin inköps- och upphandlingsverksamhet med beaktande av vad som
framkommit i denna rapport.

Beslutsgång 
Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Anders Skans (V) yrkar att följande tjänster stryks ur upphandlingsplanen: 
• Lokalvård
• Bemanningstjänster Legitimerade sjuksköterskor
• Flyttjänster
• Kreativa kommunikationstjänster
• Konsultmäklare
• Bemanningstjänster - produktionsteknisk personal
• Kommunala ordningsvakter
• Hyra och service av kontorsväxter
• Övriga städtjänster (Flyttstädning, Fönsterputsning, Golvvård, Storstädning,

Höghöjdsstädning

Magnus Olsson (SD) yrkar: 
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• Att ändra lydelsen "Möjlighet att välja ett protein kommer dock finnas såväl vid
särskilda middagar som vid vissa arrangemang på dagtid" under "Nytt
konferensanläggningsavtal" på sidan 12 till; Möjligheten att välja animalisk kost
kommer dock finnas.

• Att stryka lydelsen "Malmö stad ska exempelvis, som organisation, ha
nettonollutsläpp av växthusgaser år 2030, staden ska försörjas av 100 procent
förnybar och återvunnen energi och de konsumtionsbaserade utsläppen ska
minska" under "Ekologisk hållbarhet" på sidan 7.

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller 
arbetsutskottets förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Anders Skans (V) och Emma-Lina Johansson (V) reserverar sig mot beslutet och avser 
lämna en skriftlig reservation, bilaga 8. 

Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) reserverar sig mot beslutet och avser lämna en 
skriftlig reservation, bilaga 9. 

Beslutet skickas till
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Fritidsnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Förskolenämnden 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Hälsa- vård och omsorgsnämnden 
Kommunstyrelsen  
Kulturnämnden 
Miljönämnden 
Revisorskollegiet 
Servicenämnden 
Stadsbyggnadsnämnden  
Tekniska nämnden 
Valnämnden 
Överförmyndarnämnden 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240603 Upphandlingsplan 2024-2025 för Malmö stad -

Årlig rapportering inköp och upphandlingar
• Upphandlingsplan för Malmö stad 2024–2025
• Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslut 231219 § 195
• Upphandlingsplan 2024 - 2025 Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden
• Miljönämndens beslut 231214 § 208 - Upphandlingsplan 2024-2025
• Upphandlingsplan 2024-2025 - Miljönämnden
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• Kulturnämnden beslut 231220 § 135 med Särskilt yttrande (SD) Upphandlingsplan
2024-2025

• Upphandlingsplan 2024 - 2025 - Kulturnämnden
• Arbetsmarknads- och socialnämndens beslut 231220 § 368 - Upphandlingsplan

2024-2025 (4/4)
• Upphandlingsplan 2024-2025 arbetsmarknads- och socialnämnden
• Fritidsnämnden beslut 231214 § 187
• Upphandlingsplan  2024 - 2025 fritidsnämnden
• Funktionsstödsnämndens beslut 231218 § 138 med särskilt yttrande (V)

Upphandlingsplan 2024-2025 (2/2)
• Revisorskollegiet beslut 231219 § 146
• Upphandlingsplan 2024-2025 revisorskollegiet
• Servicenämnden beslut 231219 § 106
• Upphandlingsplan 2024-2025 servicenämnden
• Tekniska nämnden beslut 231214 § 290 med reservation (V) upphandlingsplan

2024-2025
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 231214 § 317
• Upphandlingsplan 2024-2025 stadsbyggnadsnämnden
• Förskolenämnden beslut 231122 § 154
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§ 164 Överföring från kommunstyrelsens anslag till förfogande för Unga i
risk 

STK-2024-494 

Sammanfattning 
Enligt beslutad nämndsbudget 2024 för finansiering (STK-2023-1590), finns till 
kommunstyrelsen anslag till förfogande avsatt 20 mnkr under rubriken ”Unga i risk”. 
Medlen är riktade till arbetsmarknads- och socialnämnden, fritidsnämnden, 
grundskolenämnden, gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden och kulturnämnden. 
Nämnderna har inkommit med ansökningar för användning av dessa medel. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen godkänner nämndernas ansökningar och överför 6,5 mnkr till
arbetsmarknads- och socialnämnden, 1 mnkr till fritidsnämnden, 6,5 mnkr till
grundskolenämnden, 5 mnkr till gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden och 1
mnkr till kulturnämnden, med finansiering ur kommunstyrelsens anslag till
förfogande.

Beslutsgång 
Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Helena Nanne (M) yrkar att kommunstyrelsen uppdrar åt stadskontoret att återredovisa 
nämndernas aktiviteter till kommunstyrelsen. Helena Nanne yrkar vidare att 
kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att uppdra åt nämnderna att verka för 
SSPF-samarbete på alla skolor. 

Anton Sauer (C) instämmer i Helena Nannes (M) yrkande. 

Magnus Olsson (SD) instämmer i Helena Nannes (M) yrkande. 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller 
arbetsutskottets förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Helena Nanne (M), Håkan Fäldt (M) och Anton Sauer (C) reserverar sig mot beslutet och 
avser lämna in en gemensam skriftlig reservation, bilaga 10. 

Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) reserverar sig mot beslutet och avser lämna in 
en skriftlig reservation, bilaga 11. 
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Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240520 §253 med särskilt yttrande (M) Överföring från

kommunstyrelsens anslag till förfogande för Unga i risk
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240520 Överföring från kommunstyrelsens anslag till

förfogande för Unga i risk
• Ansökan från arbetsmarknads- och socialnämnden om medel för inrättande av

sociala team och för att förstärka arbetet med tidigare samordnade insatser
• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 240228 § 65 Reservation (M)
• Förslag till Ansökan om medel för tidiga och samordnade insatser till stöd för barn

och ungas utveckling
• Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslut 240223 § 40
• Ansökan om medel för tidiga och samordnade  insatser till stöd för barn och ungas

utveckling
• Grundskolenämnden beslut 240221 § 31 Särskilt yttrande (M)
• Kulturnämnden beslut 240424 § 57
• Tjänsteskrivelse kulturförvaltningen
• Fritidsnämnden beslut 240424 § 47 muntlig Reservation (SD)
• Tjänsteskrivelse fritidsförvaltningen
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§ 165 Budgetskrivelse 2025 kommunstyrelsen

STK-2024-142 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsens budgetskrivelse är ett underlag inför beredningen av förslag till 
kommunfullmäktiges budget. Budgetskrivelsen redovisar de utmaningar som har 
identifierats för kommunstyrelsen från 2025 och framåt samt verksamhetens utveckling för 
att möta identifierade utmaningar och behov i både den egna verksamheten och till viss del 
inom kommunkoncernen. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen överlämnar Budgetskrivelse 2025, förvaltning 102 –
kommunstyrelsen för att ingå i underlaget till kommunfullmäktiges budget 2025.

Reservationer och särskilda yttranden 
Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) avser lämna in ett särskilt yttrande, bilaga 12. 

Beslutet skickas till
Stadskontoret, Intern ledning och stöd, enheten ekonomi och utveckling 
Stadskontoret, samtliga avdelningar 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240603 Budgetskrivelse 2025 kommunstyrelsen
• Budgetskrivelse 2025 (Kommunstyrelsen)
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§ 166 Planeringsinriktning för fördjupad översiktsplan (FÖP) avseende
Öresundsmetron 

STK-2024-854 

Sammanfattning 
Stadsbyggnadsnämnden beslutade den 23 april 2024 om att överlämna förslag till 
planeringsinriktning för framtagandet av den fördjupade översiktsplanen för 
Öresundsmetrons samrådshandling till kommunstyrelsen för antagande. 

Uppdraget omfattar att samla den fysiska planeringen och de tekniska utredningarna som 
berör Öresundsmetron i en fördjupad översiktsplan. Inför framtagandet av 
samrådshandlingen har en planeringsinriktning för arbetet tagits fram. 

Stadskontoret föreslår kommunstyrelsen att anta stadsbyggnadsnämndens förslag till 
planeringsinriktning för framtagandet av den fördjupade översiktsplanen för 
Öresundsmetrons samrådshandling. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen antar stadsbyggnadsnämndens förslag till planeringsinriktning
för framtagandet av den fördjupade översiktsplanen för Öresundsmetrons
samrådshandling, i enlighet med vad som framgår i ärendet.

2. Kommunstyrelsen justerar paragrafen omedelbart.

Beslutsgång 
Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts 
förslag. 

Anders Skans (V) yrkar att följande meningar på s. 4 i planeringsinriktningen för FÖP 
Öresundsmetron skulle strykas: 
“Öresundsmetron skapar även ett robust transportsystem till och från Köpenhamns 
flygplats, som är södra Sveriges och hela Danmarks internationella flygplats.” och “Runt 30 
miljoner människor till och åker från Copenhagen Airport varje år och den påverkar hela 
Skandinaviens internationella tillgänglighet. Öreundsmeton, med avgångar upp till 40 
gånger i timmen, förbättrar flygplatsens service och konkurrenskraft.” samt att följande 
punkter skulle läggas till i planeringsinriktningen: 

• att FÖPen skyndsamt planerar för hur metrons vidare sträckning kan göras.
• att FÖPen tar med förslag på hur en kommande metro kan fortsätta genom

ovanjordsträckningar i linje med tidigare Simrishamnsbanan och Vellinge -
Skanör – Falsterbo järnväg.
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• att FÖPen planerar för att förlängningarna genom och ur Malmö, och vidare
genom sydvästra Skåne kan stå klara samtidigt som metron under sundet står
klara.

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller 
arbetsutskottets förslag. 

Protokollet för detta ärende läses upp och förklaras omedelbart justerat. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Anders Skans (V) och Emma-Lina Johansson (V) reserverar sig mot beslutet och avser 
lämna in en skriftlig reservation, bilaga 13. 

Beslutet skickas till
Miljönämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Tekniska nämnden 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240520 §251 Planeringsinriktning för fördjupad

översiktsplan (FÖP) avseende Öresundsmetron
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240520 Planeringsinriktning för fördjupad översiktsplan

(FÖP) avseende Öresundsmetron
• Förslag till inriktningsbeslut inför den fördjupade översiktsplanens samrådshandling
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 240423 § 96 Reservation (V)
• Tjänsteskrivelse stadsbyggnadskontoret
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§ 167 Utredning av möjliga organisationsformer för en
studentbostadsaktör med kommunalt huvudmannaskap 

STK-2023-590 

Sammanfattning 
I den av kommunfullmäktige beslutade Strategi för ungas boende 2018-2022 ansvarade 
kommunstyrelsen för aktiviteten Utredning av studentbostäder. Detta ärende är en 
återrapportering av den aktiviteten, i form av Slutrapport Utredning studentbostäder – 
Studentbostadsorganisation och samverkansformer. 

I utredningen görs bedömningen att Malmö som en växande stad behöver en långsiktig 
lösning för att möta behovet av studentbostäder. Detta kan göras genom att utveckla 
befintliga verktyg, exempelvis markanvisningsprocessen, lokalförsörjningsprocessen, 
Boplats Syds arbete med studentbostäder och MKB:s arbete med studentbostäder. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. Kommunfullmäktige godkänner Slutrapport Utredning studentbostäder –
Studentbostadsorganisation och samverkansformer.

2. Kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen, stadsbyggnadsnämnden och tekniska
nämnden i uppdrag att, inom ramen för stadens bostadsförsörjningsorganisation,
utveckla stadens arbete med studentbostäder enligt punkt 1, 2 och 3 under
rubriken Utredningens slutsatser.

3. Kommunfullmäktige ger servicenämnden i uppdrag att, tillsammans med berörda
nämnder, ta fram ett planeringsunderlag för när lokalbeståndet kan omvandlas
till studentbostäder enligt punkt 4 under rubriken Utredningens slutsatser.

4. Kommunfullmäktige ger MKB i uppdrag att ta fram en strategi för hur MKB ska
möta studentbostadsbehovet i staden enligt punkt 3 och 5 under rubriken
Utredningens slutsatser.

5. Kommunfullmäktige ger Boplats Syd i uppdrag att utveckla sitt arbete för att
möta studenters behov på bostadsmarknaden enligt punkt 6 under rubriken
Utredningens slutsatser.

Reservationer och särskilda yttranden 
Helena Nanne (M) och Håkan Fäldt (M) avser lämna ett särskilt yttrande, bilaga 14. 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240620 §262 Utredning av möjliga organisationsformer

för en studentbostadsaktör med kommunalt huvudmannaskap
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• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240520 Utredning av möjliga organisationsformer för en
studentbostadsaktör med kommunalt huvudmannaskap

• Sammanställning av remissvar
• Slutrapport Utredning studentbostäder - Studentbostadsorganisation och

samverkansformer
• Servicenämnden beslut 230829 § 70
• Remissvar från servicenämnden
• Tekniska nämnden beslut 230829 § 161 med Särskilt yttrande (M)
• Remissvar från tekniska nämnden
• Remissvar från gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden
• Beslut Malmö universitet
• Remissvar från Malmö universitet
• Remissvar från Boplats Syd
• Remissvar från MKB Fastighets AB
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 230824 § 197 med Reservation (M+C) och Särskilt

yttrande (V)
• Remissvar från stadsbyggnadsnämnden
• Beslut KSAU 230515 § 244
• Rapport - Analys av modeller för studentbostadsorganisation
• Beslut KF 201222 §293 med Muntlig Reservation från (C), (SD) och (M)
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§ 168 Gemensamt ansvar för studentbostadsfrågan i Malmö

STK-2022-1558 

Sammanfattning 
Malmö stad har sedan läsåret 2010/2011 delfinansierat en tjänst som 
studentbostadsadministratör vid Malmö universitet. I mars 2023 beslutade 
kommunstyrelsens arbetsutskott att låta stadskontoret utreda tjänstens fortsatta innehåll 
och finansieringsmodell. Stadskontoret återkommer nu med förslag om att 
kommunstyrelsen avslutar delfinansieringen från och med läsåret 2024/2025. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen anslår vid hemställan från Malmö universitet 300 000 kronor
för delfinansiering av lönekostnader avseende en studentbostadsadministratör
för läsåret 2023/2024 ur stadskontorets anslag, samhällsplanering och etablering.

2. Kommunstyrelsen avslutar delfinansiering av lönekostnader för en
studentbostadsadministratör vid Malmö universitet från och med läsåret
2024/2025.

Beslutet skickas till
Malmö universitet 
Stadskontoret, Avdelningen Intern ledning och stöd, Enheten ekonomi och service 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240520 §252 Gemensamt ansvar för studentbostadsfrågan

i Malmö; delfinansiering av studentbostadsadministratör
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240520 Gemensamt ansvar för studentbostadsfrågan i

Malmö; delfinansiering av studentbostadsadministratör
• Beslut KSAU 230320 § 117
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§ 169 Kommunstyrelsens årliga beslut angående kommunala aktiebolag
2023 

STK-2024-174 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen ska ha löpande uppsikt över kommunal verksamhet som bedrivs i 
kommunala aktiebolag. Utöver detta har kommunstyrelsen en så kallad förstärkt 
uppsiktsplikt över de kommunala aktiebolagen. Den förstärkta uppsiktsplikten innebär att 
kommunstyrelsen i årliga beslut för varje bolag ska pröva om den verksamhet som bolaget 
bedrivit under föregående kalenderår har varit förenlig med det fastställda kommunala 
ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna. Om styrelsen finner 
att så inte är fallet, ska den lämna förslag till kommunfullmäktige om nödvändiga åtgärder. 

Det förordas att kommunstyrelsen beslutar att göra bedömningen att verksamheten som 
respektive bolag i fråga har bedrivit under föregående kalenderår får anses ha varit förenlig 
med det fastställda ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna. 

Beslut 
kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. Kommunfullmäktige lägger informationen till handlingarna.

Kommunstyrelsen beslutar för egen del 

2. Kommunstyrelsen bedömer att verksamheten som Boplats Syd AB, Copenhagen
Malmö Port AB, Inera AB, Kommunassurans Försäkrings AB, Malmö kommuns
parkeringsaktiebolag, Malmö Leasing AB, Malmö Live Konserthus AB, Malmö
Stadshus AB, Malmö Stadsteater AB, Medeon AB, Minc i Sverige AB, MKB
Fastighets AB, MKB Net AB, MKB Bensinpumpen 1 AB, MKB Stora Högesten
AB, MKB Kampen 25 AB, MKB Intäkten 5 AB, MKB Borrsnäckan 2 AB, MKB
Halvslaget 1 AB, MKB Skotsteken 1 AB, MKB Sjöscouten 1 AB, MKB Utomt 7
AB, MKB Sjömannen 9 AB, MKB Pålsteken 1 AB, MKB Holmastycket 6 AB, MKB
Munin 1 AB, MKB Rapsbaggen 59 AB, MKB Heliotropen 6 AB, MKB Malmö
Fastighets Spiran 1 AB, MKB Malmö Fastighets Spiran 2 AB,
Parkeringsövervakning i Malmö AB, Sydvatten AB respektive Sydskånes
avfallsaktiebolag (SYSAV) har bedrivit under föregående kalenderår får anses ha
varit förenlig med det fastställda ändamålet och utförts inom ramen för de
kommunala befogenheterna.

3. Kommunstyrelsen delger kommunfullmäktige beslutet.

Beslutet skickas till
Boplats Syd 
Malmö kommuns parkeringsaktiebolag 
Malmö Leasing AB 
Malmö Live Konserthus AB 

35



Malmö Stadsteater AB 
Malmö Stadshus AB 
Medeon AB 
Minc i Sverige AB 
Copehangen Malmö Port AB 
Inera AB 
Kommunassurans Försäkrings AB 
Sydvatten AB 
Skånes Avfallsaktiebolag AB (SYSAV) 
MKB Fastighets AB 
MKB Net AB 
MKB Bensinpumpen 1 AB 
MKB Stora Högesten AB 
MKB Kampen 25 AB 
MKB Intäkten 5 AB 
MKB Borrsnäckan 2 AB 
MKB Halvslaget 1 AB 
MKB Skotsteken 1 AB 
MKB Sjöscouten 1 AB 
MKB Utomt 7 AB 
MKB Sjömannen 9 AB 
MKB Pålsteken 1 AB 
MKB Holmastycket 6 AB 
MKB Munin 1 AB 
MKB Rapsbaggen 59 AB 
MKB Heliotropen 6 AB 
MKB Malmö Fastighets Spiran 1 AB 
MKB Malmö Fastighets Spiran 2 AB 
Stadskontoret, Avdelningen Bolag och kommunalförbund 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240527 § 270 Kommunstyrelsens årliga beslut angående

kommunala aktiebolag 2023
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240527 Kommunstyrelsens årliga beslut angående

kommunala aktiebolag; nu fråga om verksamheten 2023
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§ 170 Årsrapport 2023 Ramavtal 8 Storstad Malmö (Storstadspaketet)

STK-2024-733 

Sammanfattning 
Inom ramen för Sverigeförhandlingen ingick Malmö stad hösten 2017 ett avtal med staten 
och Region Skåne om finansiering och medfinansiering av utbyggnad av kollektivtrafik, 
cykelbanor och bostadsutbyggnad. Årsrapporten för 2023 om ramavtalets genomförande, 
som är baserad på underlag från Malmö stad och övriga parter, har nu fastställts av 
ramavtalets styrelse. Förslaget är att kommunstyrelsen godkänner årsrapporten och lägger 
den till handlingarna samt sänder den för information till tekniska nämnden och 
stadsbyggnadsnämnden. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen godkänner Årsrapport 2023 Ramavtal 8 Storstad Malmö och
lägger rapporten till handlingarna.

2. Kommunstyrelsen sänder ärendet för information till tekniska nämnden och
stadsbyggnadsnämnden.

Reservationer och särskilda yttranden 
Helena Nanne (M) och Håkan Fäldt (M) avser lämna in ett särskilt yttrande, bilaga 15. 

Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) avser lämna in ett särskilt yttrande, bilaga 16. 

Beslutet skickas till
Stadsbyggnadsnämnden 
Tekniska nämnden 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240527 § 275 med särskilt yttrande (M) Årsrapport 2023

Ramavtal 8 Storstad Malmö (Storstadspaketet)
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240527 Årsrapport 2023 Ramavtal 8 Storstad Malmö

(Storstadspaketet)
• Årsrapport 2023 Ramavtal 8
• Bilaga 1 Årsrapport 2023 Ramavtal 8
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§ 171 Redovisning av åtgärder för att minska personalomsättningen
särskilt avseende sjuksköterskor samt för att minska användningen 
av extern bemanning 

STK-2024-701 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige gav i april 2023 funktionsstödsnämnden och hälsa-, vård, och 
omsorgsnämnden i uppdrag att redovisa effekter av föreslagna och vidtagna åtgärder för att 
minska personalomsättningen särskilt avseende sjuksköterskor samt för att minska 
användningen av extern bemanning. I ärendet framgår nämndernas redovisning. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. Kommunfullmäktige godkänner funktionsstödsnämndens och hälsa-, vård-, och
omsorgsnämndens redovisning.

Reservationer och särskilda yttranden 
Helena Nanne (M), Håkan Fäldt (M) och Anton Sauer (C) avser lämna ett gemensamt 
särskilt yttrande, bilaga 17. 

Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) avser lämna ett särskilt yttrande, bilaga 18. 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240527 § 276 med särskilt yttrande (M) Redovisning av

åtgärder för att minska personalomsättningen särskilt avseende sjuksköterskor samt
för att minska användningen av extern

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240527 Redovisning av åtgärder för att minska
personalomsättningen särskilt avseende sjuksköterskor samt för att minska
användningen av extern bemanning

• Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden beslut 240222 § 18 Särskilt yttrande (M+C),
(SD) och (V)

• Årsanalys 2023 Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden
• Funktionsstödsnämnden beslut 240325 § 38
• Funktionsstödsnämndens redovisning av effekter av föreslagna och vidtagna

åtgärder för att minska personalomsättningen särskilt avseende sjuksköterskor
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§ 172 Ekonomisk prognos 2024 Malmö stad

STK-2024-138 

Sammanfattning 
Ekonomisk prognos är årets första uppföljningsrapport. Den innehåller en prognos för 
Malmö stad vad gäller drift och investeringar samt hur detta påverkar kommunens 
ekonomiska ställning. I rapporten redogörs också för nämndernas avvikelser i förhållande 
till kommunbidraget samt bolagens och kommunalförbundens prognoser och 
budgetavvikelser. Dessutom ingår ett bokslut för perioden januari–april för Malmö stad (ej 
sammanställda räkenskaper). 

Det prognostiserade resultatet för kommunen 2024 uppgår till totalt -208 mnkr vilket ger 
en budgetavvikelse om + 117 mnkr. Resultat efter balanskravsjustering uppgår enligt 
prognos till 223 mnkr. Genom att använda medel från resultatutjämningsreserven om 223 
mnkr kommer kommunen att uppfylla kravet på ekonomisk balans. 

Från januari 2024 infördes en ny internhyresmodell i Malmö stad. Som en konsekvens av 
införandet gjordes en kommunbidragsväxling som beslutades i samband med budget 2024. 
Det finns behov av några mindre justeringar för ett fåtal hyresobjekt. Därmed behöver 
nämndernas kommunbidrag justeras. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. Kommunfullmäktige godkänner Ekonomisk prognos 2024 för Malmö stad.

2. Kommunfullmäktige utökar funktionsstödsnämndens kommunbidrag från och
med 2024 med 1 447 tkr till följd av justeringar efter införandet av
internhyresmodellen, med finansiering från det centrala anslaget för
gemensamma anläggningar och övrigt.

3. Kommunfullmäktige utökar kulturnämndens kommunbidrag från och med 2024
med 3 663 tkr till följd av justeringar efter införandet av internhyresmodellen,
med finansiering från det centrala anslaget för gemensamma anläggningar och
övrigt.

4. Kommunfullmäktige utökar kommunstyrelsens kommunbidrag från och med
2024 med 92 tkr till följd av justeringar efter införandet av internhyresmodellen,
med finansiering från det centrala anslaget för gemensamma anläggningar och
övrigt.

5. Kommunfullmäktige minskar tekniska nämndens kommunbidrag från och med
2024 med 236 tkr till följd av justeringar efter införandet av internhyresmodellen,
med finansiering från det centrala anslaget för gemensamma anläggningar och
övrigt.
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6. Kommunfullmäktige minskar fritidsnämnden kommunbidrag från och med 2024
med 1 707 tkr till följd av justeringar efter införandet av internhyresmodellen,
med finansiering från det centrala anslaget för gemensamma anläggningar och
övrigt.

7. Kommunfullmäktige minskar hälsa-, vård och omsorgsnämndens kommunbidrag
från och med 2024 med 51 tkr till följd av justeringar efter införandet av
internhyresmodellen, med finansiering från det centrala anslaget för
gemensamma anläggningar och övrigt.

8. Kommunfullmäktige beslutar att gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden får gå
med underskott motsvarande den reserv om 3 mkr som nämnden avsatt för att
hantera extra kostnader för framtida skolnedläggningar.

9. Kommunfullmäktige beslutar att tillfälligt 2024 tillföra förskolenämndens
kommunbidragsram 31 mnkr, grundskolenämndens kommunbidragsram 51
mnkr och gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens kommunbidragsram 8
mnkr med finansiering ur kommunens prognosticerade överskott.

Beslutsgång 
Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Helena Nanne (M) yrkar i tillägg att kommunfullmäktige utökar förskolenämndens 
kommunbidrag med 31 miljoner kronor och utökar grundskolenämndens kommunbidrag 
med 51 miljoner kronor med finansiering ur överskottet. Vidare yrkas avslag på 
beslutspunkt 9med lydelsen: "Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att att 
skolnämnderna under 2024 får gå med underskott motsvarande 41 mkr i enlighet med vad 
som beskrivits i ärendet." 

Anton Sauer (C) instämmer i Helena Nannes (M) yrkande. 

Magnus Olsson (SD) instämmer i Helena Nannes (M) yrkande. 

Anders Skans (V) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag och den del i Helena Nannes (M) 
yrkande som avser utökning av förskolenämndens och grundskolenämndens 
kommunbidrag. 
Kommunstyrelsen ajournerar sig 14:00 och samlas åter 15:25. 

Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag med 
ändringen att punkt 9 stryks, att förskolenämndens kommunbidrag tillfälligt under 2024 
utökas med 31 mnkr, att grundskolenämndens kommunbidrag tillfälligt under 2024 utökas 
med 51 mnkr, att gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens kommunbidrag tillfälligt 
under 2024 utökas med 8 mnkr med finansiering ur årets prognosticerade överskott. 

Ordföranden konstaterar att kommunstyrelsen bifaller Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) 
yrkande innebärande att tidigare punkt 9 med följande lydelse "Kommunstyrelsen föreslår 
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kommunfullmäktige besluta att att skolnämnderna under 2024 får gå med underskott 
motsvarande 41 mkr i enlighet med vad som beskrivits i ärendet." stryks och ersätts av en 
ny punkt 9 med lydelsen: "Kommunfullmäktige beslutar att tillfälligt 2024 tillföra 
förskolenämndens kommunbidragsram 31 mnkr, grundskolenämndens 
kommunbidragsram 51 mnkr och gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens 
kommunbidragsram 8 mnkr med finansiering ur kommunens prognosticerade överskott." 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240603 Malmö stad ekonomisk prognos 2024
• Ekonomisk Prognos 2024 Malmö stad
• Tillägg till ekonomisk prognos Malmö stad 2024 skolnämndernas budget stärks

2024
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§ 173 Plan för arbetet mot islamofobi och antimuslimsk rasism

STK-2022-1455 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen beslutade i oktober 2022 att ge stadskontoret i uppdrag att ta fram ett 
förslag på en handlingsplan mot islamofobi och antimuslimsk rasism (STK-2022-950). 
Stadskontoret tog fram ett förslag som skickades på remiss till nämnder och bolag. Samråd 
har även hållits med civilsamhälle och Malmöbor. I detta ärende redovisas bakgrund samt 
process för hur arbetet med uppdraget genomförts samt stadskontorets slutliga förslag och 
bedömning.Förslaget är att anta Plan för Malmö stads arbete mot islamofobi och 
antimuslimsk rasism och att kommunstyrelsen avsätter medel för fortsatt arbete. 
Stadskontoret föreslås även att få i uppdrag att utreda möjliga former för en plattform för 
utbyte av kunskap kring arbetet för inkludering och dialog, med syfte att förstärka arbetet 
med mänskliga rättigheter och mot rasism. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. Kommunfullmäktige antar förslag till Plan för Malmö stads arbete mot
islamofobi och antimuslimsk rasism att gälla från och med den 1 juli 2024.

Kommunstyrelsen beslutar för egen del 

1. Kommunstyrelsen tilldelar kommunstyrelsen 500 000 kr för kartläggning av
islamofobi och antimuslimsk rasism från kommunstyrelsens anslag till
förfogande inom finansiering år 2024.

2. Kommunstyrelsen beaktar 1 500 000 kronor årligen från och med år 2025 för
finansiering av stadens arbete med mänskliga rättigheter och mot rasism med
fokus på Plan mot islamofobi och antimuslimsk rasism åren 2025–2027 i
beredningen av kommunfullmäktiges budget år 2025.

3. Kommunstyrelsen tilldelar grundskolenämnden 1 500 000 kr år 2024 från
kommunstyrelsens anslag till förfogande inom finansiering för att förstärka
arbetet för mänskliga rättigheter och mot rasism för målgruppen barn och unga.

4. Kommunstyrelsen beaktar 2 000 000 kronor årligen år 2025-2027 i beredningen
av kommunfullmäktiges budget år 2025 för att förstärka grundskolenämnden för
arbetet med islamofobi och antimuslimsk rasism för målgruppen barn och unga
inom området mänskliga rättigheter.

5. Kommunstyrelsen ger stadskontoret i uppdrag att utreda möjliga former för en
plattform för utbyte av kunskap kring arbetet för inkludering och dialog, med
syfte att förstärka arbetet med mänskliga rättigheter och mot rasism.
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Beslutsgång 
Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Emma-Lina Johansson (V) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag med tillägg att 
stadskontoret ges i uppdrag att att utse samordnare med uppdrag att hålla ihop stadens 
arbete  på området. 

Helena Nanne (M) yrkar att ärendet återremitteras till stadskontoret för att ta fram mer 
konkreta förslag till aktiviteter. 

Anton Sauer (C) instämmer i Helena Nannes (M) yrkande. 

Magnus Olsson (SD) yrkar avslag på ärendet. 

Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar avslag på Emma-Lina Johanssons (V), 
Helena Nannes (M) och Magnus Olssons (SD) yrkanden. 

Ordföranden ställer proposition på om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras till 
stadskontoret och finner att ärendet ska avgöras idag. 

Ordföranden ställer därefter proposition på bifall till arbetsutskottets förslag mot avslag 
och finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag. 

Ordföranden ställer därefter proposition på bifall till Emma-Lina Johanssons (V) 
tilläggsyrkande mot avslag och finner att kommunstyrelsen bifaller avslagsyrkandet. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Helena Nanne (M), Håkan Fäldt (M) och Anton Sauer reserverar sig mot beslutet och avser 
lämna in en gemensam skriftlig reservation, bilaga 19. 

Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans (V) reserverar sig mot beslutet och avser 
lämna in en skriftlig reservation, bilaga 20. 

Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) reserverar sig mot beslutet och avser lämna in 
en skriftlig reservation, bilaga 21. 

Beslutet skickas till
Tekniska nämnden 
Miljönämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Förskolenämnden 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
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Fritidsnämnden 
Kulturnämnden 
Servicenämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
MKB Fastighets AB 
Malmö Kommuns Parkerings AB 
Parkeringsövervakning i Malmö AB 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240603 Plan för arbetet mot islamofobi och

antimuslimsk rasism
• Förslag till Plan för Malmö stads arbete mot islamofobi och antimuslimsk rasism
• Inkomna synpunkter från samråd med civilsamhälle och medborgare 2024-02-13
• Remissversion - Handlingsplan mot islamofobi och antimuslimsk rasism
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 231211 Handlingsplan för arbetet mot islamofobi och

antimuslimsk rasism; nu fråga om remiss
• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 240328 § 93 Särskilt yttrande (V) och

Reservation (SD)
• Remissvar arbetsmarknads- och socialnämnden
• Fritidsnämnden beslut 240228 § 23 Reservation (M) och (SD)
• Remissvar fritidsnämnden
• Funktionsstödsnämnden beslut 24028 § 32 Reservation (SD) och (V)
• Remissvar funktionsstödsnämnden
• Förskolenämnden beslut 240221 § 30 Särskilt yttrande (SD) och Reservation (V)
• Remissvar förskolenämnden
• Grundskolenämnden beslut 240221 § 22 Reservation (M), (SD) och (V)
• Remissvar grundskolenämnden
• Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslut 240223 § 33 Reservation (V) och

muntlig Reservation (SD)
• Remissvar gymnasie- och vuxenutbnildningsnämnden
• Reservation (V) Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden
• Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden beslut 240222 § 22 muntlig Reservation (SD)
• Remissvar hälsa-, vård- och omsorgsnämnden
• Kulturnämnden beslut 240226 § 24 Reservation (SD) och Särskilt yttrande (V)
• Remissvar kulturnämnden
• Reservation (SD) kulturnämnden
• Särskilt yttrande (V) kulturnämnden
• Miljönämnden beslut 240222 § 36 Särskilt yttrande (V)
• Remissvar miljönämnden
• Servicenämnden beslut 240215 § 15 muntlig Reservation (SD)
• Remissvar serivcenämnden
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 240227 § 42 med Reservation (SD)
• Remissvar stadsbyggnadsnämnden
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• Tekniska nämnden beslut 240226 § 46 Reservation (SD) och (V)
• Remissvar tekniska nämnden
• Remissvar MKB Fastighets AB
• Trygg och säker digital stad Malmö - Rapport
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§ 174 Årsredovisning 2023 samt fråga om ansvarsfrihet för
Räddningstjänsten Syd 

STK-2024-583 

Sammanfattning 
Kommunalförbundet Räddningstjänsten Syd har upprättat årsredovisning för 2023. För 
2023 redovisar förbundet ett positivt resultat om 16 942 tkr och ett positivt 
balanskravsresultat om 10 850 tkr. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. Kommunfullmäktige godkänner kommunalförbundet Räddningstjänsten Syds
årsredovisning för 2023.

2. Kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för kommunalförbundet
Räddningstjänsten Syds direktion för verksamhetsåret 2023.

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse STK 240603 Årsredovisning 2023 Räddningstjänsten Syd
• Årsredovisning 2023 Räddningstjänsten Syd Slutlig version 240320
• Revisionsberättelse Räddningstjänsten Syd 2023
• Rapport bokslutsgranskning RSYD 2023 slutlig
• Rapport GEH och balanskravet RSYD slutlig
• Sakkunniga biträdets yttrande
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§ 175 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att förebygga sexuella
trakasserier i skolan 

STK-2021-1077 

Sammanfattning 
Emma-Lina Johansson (V) har inkommit med motionen Förebygga sexuella trakasserier i 
skolan. Motionären föreslår kommunfullmäktige att, i förebyggande och åtgärdande syfte, 
besluta att: 

1. införa feministiskt självförsvar i Malmös grundskolor från årskurs 7 och som
valbar kurs på gymnasiet.

2. skärpa och utöka uppdraget gällande genuspedagogik i skola och förskola.

3. ge ett tydligt gemensamt uppdrag kring sexualundervisningen i Malmös skolor där
normkritik är väsentligt.

4. ta fram en gemensam handlingsplan med civilsamhället, som är ett viktigt
komplement till skolan, som fördjupar samarbetet med de organisationer som
arbetar förebyggande mot sexuellt våld till exempel trans- och tjejjourerna.

5. Malmös skolförvaltningar ska ha tydliga mål för hur de arbetar förebyggande mot
sexuellt våld.

6. ta fram tydliga rutiner och handlingsplaner i skolan för hur man upptäcker
sexuellt våld, trakasserier och utnyttjande. Det ska tillhöra rutinerna vid elevernas
hälsosamtal.

7. skolan har en absolut skyldighet att direkt agera. Precis som vid kränkande
behandling ska misstanke om sexuella trakasserier leda till direkt utredning där
bevisbördan ligger på skolan, inte på den utsatta.

8. den som är utsatt omedelbart ska tilldelas vuxenstöd som inte direkt lyder under
skolledningen (till exempel elevhälsan).

9. kraftigt förstärka antalet skolkuratorer i skolan så att den som behöver kan få
stöd så länge hen behöver under sin skoltid.

10. personal som gjort sig skyldig till sexuella trakasserier omedelbart ska skiljas från
arbetet.

Motionen har skickats till förskolenämnden, grundskolenämnden och gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden för yttrande. Nämndernas bedömning är att flera förslag är 
pågående arbeten eller gäller områden där det redan finns upparbetade rutiner. Ärendet 
återremitterades av kommunstyrelsen den 7 februari 2024, för att förtydliga 
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ställningstagandet kring punkt 10, och lyfts nu igen. Förslaget är att kommunstyrelsen 
föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. Kommunfullmäktige bifaller förslag 10, avslår förslag 1, 2, 4, och 8 i motion av
Emma-Lina Johansson (V) om att förebygga sexuella trakasserier i skolan samt
anser förslag 3, 5, 6, 7, och 9 besvarade med hänvisning till vad som redovisas i
ärendet.

Reservationer och särskilda yttranden 
Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts 
förslag. 

Emma-Lina Johansson (V) yrkar bifall till motionen. 

Helena Nanne (M) yrkar bifall till punkt 10 i motion. 

Anton Sauer (C) yrkar bifall till punkterna 4 och 10 i motionen. 

Magnus Olsson (SD) yrkar bifall till punkt 10 i motionen. 

Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag gällande punkterna 1-3 och 5-9 mot Emma-
Lina Johanssons förslag och finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag. 

Ordföranden ställer därefter arbetsutskottets förslag gällande punkt 4 mot Emma-Lina 
Johanssons och Anton Sauers förslag och finner att kommunstyrelsen bifaller 
arbetsutskottets förslag. 

Ordföranden ställer därefter arbetsutskottets förslag gällande punkt 10 mot Emma-Lina 
Johanssons, Anton Sauers, Helena Nannes och Magnus Olssons förslag och finner att 
kommunstyrelsen bifaller Emma-Lina Johanssons, Anton Sauers, Helena Nannes och 
Magnus Olssons yrkande. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Roko Kursar (L), Andréas Schönström (S), Sofia Hedén (S), 
Mubarik Mohamed Abdirahman (S) och Stefana Hoti (MP) reserverar sig mot beslutet vad 
avser punkt 10 och avser lämna in skriftlig reservation, bilaga 22. 

Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans reserverar sig mot beslutet till förmån för 
eget yrkande. 

Anton Sauer (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 
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Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240506 § 224 med muntlig reservation (M) Motion av

Emma-Lina Johansson (V) om att förebygga sexuella trakasserier i skolan
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240506 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att

förebygga sexuella trakasserier i skolan
• Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att förebygga sexuella trakasserier i

skolan (tillgänglighetsanpassad version)
• Beslut KS 240207 §40 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att förebygga

sexuella trakasserier i skolan
• Förskolenämnden beslut 220427 § 69 med muntlig Reservation (V)
• Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslut 220429 § 62 med muntlig

Reservation (MP)
• Remissvar från gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden
• Grundskolenämnden beslut 220420 § 66 med Reservation (S+L), (SD) och muntlig

Reservation (MP) och (V)
• Remissvar från grundskolenämnden
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§ 176 Motion av Jacqueline Maly (SD) och Anders Pripp (SD) om
kommunalt anordnande av valborgsmässofirande i Malmö 

STK-2023-790 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har att yttra sig över motion av Jacqueline Maly (SD) och Anders Pripp 
(SD) om kommunalt anordnande av valborgsmässofirande i Malmö. I motionen föreslås 
att kommunfullmäktige uppdrar åt tekniska nämnden att utreda och initiera processen för 
att anordna ett partipolitiskt oberoende valborgsmässofirande för alla medborgare i Malmö 
stad årligen i samband med valborgsmässoafton den 30 april. Motionen har skickats ut på 
remiss till tekniska nämnden som föreslagit avslag på motionen. Stadskontoret instämmer i 
yttrandet att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. Kommunfullmäktige avslår motion av Jacqueline Maly (SD) och Anders Pripp
(SD) om kommunalt anordnande av valborgsmässofirande i Malmö.

Beslutsgång 
Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) bifall till arbetsutskottets förslag. 

Magnus Olsson (SD) yrkar bifall till motionen. 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller 
arbetsutskottets förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 
yrkande. 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240506 § 226 Motion av Jacqueline Maly (SD) och Anders

Pripp (SD) om kommunalt anordnande av valborgsmässofirande i Malmö
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240506 Motion av Jacqueline Maly (SD) och Anders

Pripp (SD) om kommunalt anordnande av valborgsmässofirande
• Motion från Jacqueline Maly (SD) och Anders Pripp (SD) om kommunalt

anordnande av valborgsmässofirande i Malmö stad (tillgänglighetsanpassad version)
• Tekniska nämnden beslut 231121 § 241 med muntlig Reservation (M) och (SD)
• Remissvar från tekniska nämnden
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§ 177 Motion av Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans (V) om att
hålla nere bostadskostnaderna 

STK-2023-1277 

Sammanfattning 
Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans (V) har inkommit med en motion till 
kommunfullmäktige. De föreslår att kommunfullmäktige ska ge MKB i uppdrag att vara 
aktiva för att köpa in äldre hyresfastigheter med syfte att få ett större utbud av 
hyreslägenheter med lägre hyror och att detta skrivs in i de särskilda ägardirektiven för 
MKB. 

Motionen har skickats på remiss till MKB, arbetsmarknads- och socialnämnden, 
stadsbyggnadsnämnden och tekniska nämnden, vilka har inkommit med yttrande. 
Stadskontoret föreslår att kommunfullmäktige anser motionen besvarad utifrån vad som 
redovisas i ärendet. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. Kommunfullmäktige anser motion av Emma-Lina Johansson (V) och Anders
Skans (V) om att hålla nere bostadskostnaderna besvarad med hänvisning till vad
som redovisas i ärendet.

Beslutsgång 
Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Anders Skans (V) yrkar bifall till motionen. 

Helena Nanne (M) yrkar avslag på motionen. 

Anton Sauer (C) yrkar avslag på motionen. 

Magnus Olsson (SD) yrkar avslag på motionen 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller 
arbetsutskottets förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Anders Skans (V) och Emma-Lina Johansson (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
eget yrkande. 

Helena Nanne (M), Håkan Fäldt (M) och Anton Sauer (C) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för eget yrkande. 
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Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 
yrkande. 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240506 § 227 med muntlig reservation (M) Motion av

Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans (V) om att hålla nere
bostadskostnaderna

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240506 Motion av Emma-Lina Johansson (V) och
Anders Skans (V) om att hålla nere bostadskostnaderna

• Motion av Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans (V) om att hålla nere
bostadskostnaderna (tillgänglighetsanpassad version)

• Tekniska nämnden beslut 240130 § 10 Reservation (M), (V) och (SD) och Särskilt
yttrande (C)

• Remissvar tekniska nämnden
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 240130 § 7 muntlig Reservation (SD), (V) och

(M+C)
• Remissvar stadsbyggnadsnämnden
• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 240125 § 20
• Remissvar arbetsmarknads- och socialnämnden
• Remissvar MKB Fastighets AB
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§ 178 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att inkludera hanteringen
av skyddade personuppgifter i socialtjänstens systematiska 
kvalitetsarbete 

STK-2023-1598 

Sammanfattning 
Emma-Lina Johansson (V) föreslår i en motion att kommunfullmäktige beslutar att 
uppföljningen kring hanteringen av skyddade personuppgifter bör tydligare inkluderas i 
socialtjänstens systematiska kvalitetsarbete i enlighet med SOSFS 2011:9, ”Socialstyrelsens 
föreskrifter och allmänna råd om ledningssystem för systematiskt kvalitetsarbete”. 

Arbetsmarknads- och socialnämnden har yttrat sig i ärendet. Bedömningen är att 
arbetsmarknads- och socialnämnden redan idag arbetar med den uppföljning av hantering 
av skyddade personuppgifter som motionären efterfrågar. Eftersom nämnden har ett 
ledningssystem i enlighet med Socialstyrelsens föreskrifter och allmänna råd (SOSFS 
2011:9) finns det förutsättningar för en god hantering av skyddade personuppgifter. 

Förslaget är att kommunfullmäktige anser motionen besvarad utifrån vad som anförs i 
ärendet. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. Kommunfullmäktige anser motion av Emma-Lina Johansson (V) om att
inkludera hanteringen av skyddade personuppgifter i socialtjänstens systematiska
kvalitetsarbete besvarad med hänvisning till vad som redovisas i ärendet.

Beslutsgång 
Emma-Lina Johansson (V) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Ordföranden konstaterar att det föreligger ett förslag till beslut och att kommunstyrelsen 
bifaller arbetsutskottets förslag. 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240506 § 228 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om

att inkludera hanteringen av skyddade personuppgifter i socialtjänstens systematiska
kvalitetsarbete

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240506 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att
Inkludera hanteringen av skyddade personuppgifter i socialtjänstens systematiska
kvalitetsarbete

• Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att Inkludera hanteringen av skyddade
personuppgifter i socialtjänstens systematiska kvalitetsarbete
(tillgänglighetsanpassad version)

• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 240321 § 98 muntlig Reservation (V)
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• Remissvar arbetsmarknads- och socialnämnden
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§ 179 Motion Anton Sauer (C) och Emelie Nyman (C) om en bilfri innerstad

STK-2023-1765 

Sammanfattning 
Anton Sauer (C) och Emelie Nyman (C) har i en motion till kommunfullmäktige föreslagit 
att kommunfullmäktige ska anta ett inriktningsbeslut om att Malmö ska ha en bilfri 
innerstad, samt att uppdra åt tekniska nämnden att i nära dialog med invånare, näringsliv 
och andra berörda parter utarbeta en genomförandeplan för hur en bilfri innerstad ska 
förverkligas. Ärendet har remitterats till miljönämnden, tekniska nämnden och 
stadsbyggnadsnämnden. Förslaget är att kommunfullmäktige avslår motionen. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. Kommunfullmäktige anser motion av Anton Sauer (C) och Emelie Nyman (C)
om en bilfri innerstad besvarad med hänvisning till vad som redovisas i ärendet.

Beslutsgång 
Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Anton Sauer (C) yrkar bifall till motionen. 

Anders Skans (V) yrkar bifall till motionen. 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller 
arbetsutskottets förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Anton Sauer (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Anders Skans (V) och Emma-Lina Johansson (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
eget yrkande. 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240506 § 225 Motion Anton Sauer (C) och Emelie Nyman

(C) om en bilfri innerstad
• G-Tjänsteskrivelse 240506 Motion Anton Sauer (C) och Emelie Nyman (C) om en

bilfri innerstad
• Motion Anton Sauer (C) och Emelie Nyman (C) om en bilfri innerstad

(tillgänglighetsanpassad version)
• Miljönämnden beslut 240321 § 54 muntlig Reservation (SD) och (V)
• Remissvar miljönämnden
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• Tekniska nämnden beslut 240321 § 73 muntlig Reservation (V) och Särskilt
yttrande (C)

• Remissvar tekniska nämnden
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 240321 § 71 med Reservation (SD), (V) och (C)
• Remissvar stadsbyggnadsnämnden
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§ 180 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att utreda
avhopparverksamhet för våldsutsatta kvinnor och barn 

STK-2023-1603 

Sammanfattning 
Emma-Lina Johansson (V) föreslår i en motion att kommunfullmäktige ger 
kommunstyrelsen tillsammans med arbetsmarknads- och socialnämnden i uppdrag att 
utreda om det går att upp-rätta en liknande stödstruktur som avhopparverksamheten 
erbjuder sina klienter för våldsutsatta kvinnor och barn som lever med skyddade 
personuppgifter. 

Arbetsmarknads- och socialnämnden har yttrat sig i ärendet. Bedömningen är att den 
arbets-modell som arbetsmarknads- och socialnämnden utvecklar kommer att kunna ge ett 
långsiktigt och strukturerat stöd till våldsutsatta i linje med vad motionären efterfrågar. Ur 
ett mer allmänt perspektiv bedöms arbetsmarknads- och socialnämnden redan idag bedriva 
verksamhet och utvecklingsarbete på området på ett sätt som harmonierar med 
motionärens önskemål. 

Förslaget är att motionen ska anses besvarad utifrån vad som anförs i ärendet. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. Kommunfullmäktige anser motion från Emma-Lina Johansson (V) om att utreda
avhopparverksamhet för våldsutsatta kvinnor och barn vara besvarad utifrån vad
som anförs i ärendet.

Beslutsgång 
Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Emma-Lina Johansson (V) yrkar bifall till motionen. 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller 
arbetsutskottets förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
eget yrkande. 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240513 §238 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att

utreda avhopparverksamhet för våldsutsatta kvinnor och barn
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• G-Tjänsteskrivelse 240513 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att utreda
avhopparverksamhet för våldsutsatta kvinnor och barn

• Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att utreda avhopparverksamhet för
våldsutsatta kvinnor och barn (tillgänglighetsanpassad

• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 240321 § 97 muntlig Reservation (V)
• Remissvar arbetsmarknads- och socialnämnden

58



§ 181 Besvarande av nämndinitiativ från Helena Nanne (M) om ett Malmö
fritt från rasism och hatbrott 

STK-2023-1658 

Sammanfattning 
Helena Nanne (M) har inkommit med ett nämndinitiativ om ett Malmö fritt från rasism 
och hatbrott. I initiativet föreslår hon att kommunstyrelsen ska anmoda förskolenämnden, 
grundskolenämnden samt gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden att genomföra en 
kartläggning av rasism i Malmös skolor. Vidare föreslår hon att kommunstyrelsen ska 
anmoda samtliga nämnder att alltid polisanmäla brott som sker i eller i anslutning till 
nämndernas verksamheter. 

Samtliga tre skolnämnder föreslår att nämndinitiativets första del som rör kartläggning av 
rasism i Malmös skolor ska avslås. Nämnderna beskriver att ett pågående 
värdegrundsarbete på skolorna sker. Det innebär även arbete med kartläggning, 
uppföljning, analys och åtgärder i enlighet med nationella styrdokument. Stadskontoret ser 
även att det arbete som sker och kommer att ske inom ramen för budgetuppdraget kring 
att utreda formerna för stadens arbete mot rasism och för mänskliga rättigheter (STK-
2024-138) bemöter det som Helena Nanne efterfrågar i nämndinitiativets första del. 
Stadskontoret föreslår därför att nämndinitiativets första del ska anses besvarad. 
Vad gäller nämndinitiativets andra del, att kommunstyrelsen anmodar samtliga nämnder att 
alltid polisanmäla brott som sker i eller i anslutning till nämndernas verksamheter, föreslår 
stadskontoret kommunstyrelsen att avslå densamma. Ingen av remissinstanserna tillstyrker 
förslaget.  

Stadskontoret delar den skeptiska inställningen då det i kommunens verksamheter finns 
flera omständigheter som försvårar för ett generellt krav på polisanmälan av brott.  

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen anser nämndinitiativet av Helena Nanne (M) första del om att
kommunstyrelsen anmodar förskolenämnden, grundskolenämnden samt
gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden att genomföra en kartläggning av
rasism i Malmös skolor besvarad med hänvisning till vad som redovisas i ärendet.

2. Kommunstyrelsen avslår den andra delen av Helena Nanne (M) nämndinitiativ
om att kommunstyrelsen anmodar samtliga nämnder att alltid polisanmäla brott
som sker i eller i anslutning till nämndernas verksamheter.

Beslutsgång 
Ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Helena Nanne (M) yrkar bifall till nämndinitiativet. 
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Anton Sauer (C) yrkar bifall till nämndinitiativet. 

Magnus Olsson (SD) yrkar bifall till nämndinitiativet. 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller 
arbetsutskottets förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Helena Nanne (M), Håkan Fäldt (V) och Anton Sauer (C) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för eget yrkande. 

Magnus Olsson  (SD) och Anders Olin (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 
yrkande. 

Beslutet skickas till
Helena Nanne (M) 
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Fritidsnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Förskolenämnden 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 
Kulturnämnden 
Miljönämnden 
Servicenämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Tekniska nämnden 
Valnämnden 
Överförmyndarnämnden 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KSAU 240520 §254 med muntlig reservation (M) Besvarande av

nämndinitiativ från Helena Nanne (M) om ett Malmö fritt från rasism och hatbrott
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240520 Besvarande av nämndinitiativ från Helena Nanne

(M) om ett Malmö fritt från rasism och hatbrott
• Nämndinitiativ från Helena Nanne (M) om ett Malmö fritt från rasism och hatbrott
• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 240228 § 61 muntlig Reservation (M)

och (SD)
• Remissvar arbetsmarknads- och socialnämnden
• Fritidsnämnden beslut 240228 § 24 Reservation (M) och muntlig Reservation (SD)

och (V)
• Remissvar fritidsnämnden
• Funktionsstödsnämnden beslut 240219 § 21 Reservation (M)
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• Remissvar funktionsstödsnämnden
• Förskolenämnden beslut 240221 § 32 Reservation (M) och muntlig Reservation (V)
• Remissvar förskolenämnden
• Grundskolenämnden beslut 240221 § 23 muntlig Reservation (M) och (SD)
• Remissvar grundskolenämnden
• Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslut 240223 § 32 muntlig Reservation

(M) och (SD)
• Remissvar gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden
• Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden beslut 240222 § 23 muntlig Reservation (C)

och (SD)
• Remissvar hälsa-, vård- och omsorgsnämnden
• Kulturnämnden beslut 240226 § 25 muntlig Reservation (M), (SD) och (C)
• Remissvar kulturnämnden
• Miljönämnden beslut 240222 § 37
• Remissvar miljönämnden
• Servicenämnden beslut 240215 § 16 muntlig Reservation (M)
• Remissvar servicenämnden
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 240227 § 43 muntlig Reservation (M)
• Remissvar stadsbyggnadsnämnden
• Tekniska nämnden beslut 240226 § 48 muntlig Reservation (M) och Reservation

(SD)
• Remissvar tekniska nämnden
• Valnämnden beslut 240220 § 17 Reservation (M+C)
• Remissvar valnämnden
• Överförmyndarnämnden beslut 240305 § 14 Reservation (M)
• Remissvar överförmyndarnämnden
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§ 182 Ekonomisk prognos 2024 Malmö Stadshus AB

STK-2024-927 

Sammanfattning 
Ekonomisk prognos 2024 för Malmö Stadshus AB har upprättats. Rapporten innehåller en 
prognos för Malmö Stadshus AB samt för koncernen vad gäller drift och investeringar. I 
rapporten redogörs för dotterbolagens utfall för januari-april, helårsprognoser och 
budgetavvikelser. 

Det ekonomiska utfallet för Malmö Stadshus AB förväntas under 2024 hamna på -
11 mnkr. Räntor på lån från Malmö stad, revisionsarvoden, administrativt stöd och 
konsultation förväntas vara de största kostnaderna. Utdelning från MKB Fastighets AB 
förväntas vara den största intäktsposten om 7,4 mnkr (enligt grundregeln). 

Det prognostiserade resultatet för hela koncernen Malmö Stadshus AB uppgår till 18 mnkr, 
vilket är 47 mnkr högre än budget. De höga kostnaderna för el, drift- och underhåll samt 
material och räntor hade stor påverkan på resultatet 2023 och bedöms även påverka 
resultatet 2024. Bolagen arbetar med att anpassa verksamheten och begränsa effekterna av 
de höga kostnaderna. Investeringarna i koncernen bedöms för 2024 uppgå till totalt 1 795 
mnkr. 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen godkänner Ekonomisk prognos 2024 för Malmö Stadshus AB
och lägger den till handlingarna.

Reservationer och särskilda yttranden 
Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) avser lämna in ett särskilt yttrande, bilaga 23. 

Beslutet skickas till
Andreas Norbrant, VD Malmö stadshus AB 
Avdelningen Bolag och kommunalförbund 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240603 Ekonomisk prognos 2024 Malmö Stadshus AB
• Ekonomisk prognos 2024 Malmö Stadshus AB
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§ 183 Begäran om utökning av förskolenämndens kommunbidragsram

STK-2024-517 

Sammanfattning 
Förskolenämnden har inkommit med en begäran till kommunfullmäktige om utökad 
kommunbidragsram med 31 000 000 kronor för budgetåret 2024. 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. Kommunfullmäktige avslår förskolenämndens begäran om 31 000 000 kronor i
utökad kommunbidragsram för budgetåret 2024.

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240520 Äskande om utökning av förskolenämndens

kommunbidragsram
• Förskolenämnden beslut 240221 § 55  Särskilt yttrande (SD) och Reservation

(S+MP+L)
• Äskande om utökning av förskolenämndens kommunbidragsram
• Ärendet utgår KSAU 240527 § 268 Begäran om utökning av förskolenämndens

kommunbidragsram
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§ 184 Malmöinitiativet - Barnen före budgeten - satsa på skolan

STK-2023-1691 

Sammanfattning 
Det har inkommit ett initiativ från föräldrar, elever, lärare och andra Malmöbor som 
engagerar sig i nätverket Malmöskolor mot nedskärningar. Deras motiv är att de inte 
accepterar de effektiviseringar som kommunfullmäktige beslutat om i budget för 2024. I 
initiativet finns tre frågeställningar som behandlas av kommunstyrelsen, förskolenämnden, 
grundskolenämnden och gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 

Beslut 
kommunstyrelsen beslutar 

1. Kommunstyrelsen återremitterar ärendet till stadskontoret för att justera svaret
utifrån det beslut som fattades i ärendet gällande ekonomisk prognos 2024
Malmö stad vid kommunstyrelsens sammanträde den 5 juni 2024 § 172.

Beslutsgång 
Ander Skans (V) yrkar bifall till Malmöinitiativet. 

Stefana Hoti (MP) yrkar att ärendet återremitteras till stadskontoret för att justera svaret 
utifrån det beslut som fattades i ärendet gällande ekonomisk prognos 2024 Malmö stad vid 
kommunstyrelsens sammanträde den 5 juni 2024 § 172. 

Ordföranden ställer proposition på om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras till 
stadskontoret och finner att kommunstyrelsen har återremitterat ärendet till stadskontoret. 

Beslutet skickas till
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till svar KSAU 240603 Malmöinitiativet -

Barnen före budgeten - satsa på skolan
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240520 Malmöinitiativet - Barnen före budgeten - satsa

på skolan
• Förslag till svar KSAU 240520 Malmöinitiativet - Barnen före budgeten - satsa på

skolan
• Följebrev - För behandling/besvarande - initiativet har uppnått 100 röster
• Beslut förskolenämnden 240221 §33 Malmöinitiativet - Barnen före budgeten -

satsa på skolan
• Svar Förskkolenämnden 240221 Malmöiniativet - Barnen före budgeten - satsa på

skolan
• Beslut grundskolenämnden 240221 §19 Malmöinitiativ - Barnen före budgeten -

satsa på skolan
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• Svar grundskolenämnden 240221 Malmöinitiativet - Barnen före budgeten - satsa
på skolan

• Beslut GVN 240328 §55  Malmöinitiativ - barnen före budgeten - satsa på skolan!
• Svar gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden Malmöinitiativet - barnen före

budgeten - satsa på skolan
• §188 KS AU Malmöinitiativet - Barnen före budgeten - satsa på skolan
• Ärendet utgår KSAU 240520 §200 Malmöinitiativet - Barnen före budgeten - satsa

på skolan
• Ärendet utgår KSAU 240527 § 269 Malmöinitiativet - Barnen före budgeten - satsa

på skolan
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Bilaga 1        

         

   

Reservation 
 

5. Remiss Landsbygds- och infrastrukturdepartementet - Livsmedelsberedskap 

för en ny tid  
Svaret på remissen om “Livsmedelsberedskap för en ny tid” är i stort mycket bra, då det lyfter 

flera viktiga aspekter i det nuvarande livsmedelssystemet som gör dess beredskapsförmåga relativt 

ringa. Denna förmåga kommer att sättas på sin spets vid en eventuell kris eller konflikt. Vi ställer 

oss bakom samtliga kommentarer i yttrandet, men anser att det behövs mycket mer. 

Vi i Vänsterpartiet vill lyfta ett antal punkter som vi finner är helt avgörande när det gäller att 

skapa en kommunal, regional eller nationell livsmedelsberedskap. Vi anser att 

beredskapsförmågan måste analyseras och beredas utifrån en riskbedömning och att 

beredskapens åtgärder i första hand måste utarbetas och fungera som riskminimerande. 

För att kunna minimera riskfaktorer vad gäller kommunens livsmedelsförsörjning vill vi se 

följande åtgärder: 

1. Se till att all mark i kommunens ägo används utifrån bästa möjliga förutsättningar för att 

säkra stadens livsmedelsberedskap (inkluderat nedan punkter). 

2. Minimera användningen av insatsvaror inom livsmedelsproduktionen, och därigenom 

bruka vår, och även övrig, mark i kommunen med minst möjliga input av fossila bränslen, 

kemiska tillsatser och insatsvaror. 

3. Staden måste agera för att vara självförsörjande på utsäden och genom detta inte bara 

bygga beredskap för en eventuell kris utan samtidigt också skapa ett hållbart samhälle i 

stort, båda dessa intressen måste analyseras och åtgärdas samtidigt. 

4. Arbeta för radikalt minskat matsvinn, då alla livsmedelsresurser kommer att vara av 

största vikt vid en eventuell framtida kris eller katastrof. 

5. Arbeta för att andelen vegetarisk kost ökar radikalt inom alla delar av stadens 

förvaltningar, då detta innebär en kraftigt minskad resursanvändning vid en eventuell 

framtida konflikt eller kris. 

Slutligen vill vi bara poängtera att vi finner att beredningen i flera betänkanden är bra, men att 

stat, region och kommun måste ta ett mycket större ansvar framåt vad gäller beredskapen, även 

marknadens roll behöver analyseras och dess möjlighet att agera vid en kris när kommunens och 

dess medborgares behov längre inte kan garanteras. 

Kommunens ansvar och kommunens agerande behöver ske nu, och inte senare, inte när krisen 

kommer eller när marknaden misslyckas. Beredskapsförmågan stärks genom riskminimering, inte 

genom att fördela risken mellan en rad privata aktörer.   

 

Då våra yrkande avslogs reserverar vi oss till förmån för eget förslag. 

 



Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Emma-Lina Johansson 

Anders Skans 

 

Med instämmande av 

Tobias Petersson 

Sadiye Altundal   



Bilaga 2 

  

Särskilt yttrande 
 

Ärende 5. Remiss Landsbygds- och infrastrukturdepartementet - 

Livsmedelsberedskap för en ny tid (SOU 2024:8) 
 

Målet för livsmedelsberedskapen är att säkerställa att hela befolkningen över tid har tillgång till 

nödvändiga livsmedel vid risk för eller vid en allvarlig störning i livsmedelsförsörjningen. Till stor 

del handlar det om att primärproduktionen måste öka, vilket är starkt kopplat till lönsamheten 

inom branschen. För att ha en hållbar lönsamhet brukar man säga att man ska ha en skörd på 

banken, en i ladan och en på åkern. Dessvärre ser det inte ut så för dem flesta lantbruk idag. Ett 

dåligt år riskerar att tippa ekonomin helt för många lantbruk.  

Den nationella livsmedelsstrategin uppdateras under 2024 och har fokus på produktion, 

lönsamhet, stärkt konkurrenskraft samt beredskap på gårdsnivå. Strategin har blivit försenad på 

grund av att man inväntar propositioner inom områdena forskning och innovation samt 

beredskap inom ramen för försvarspropositionen.  

Det är tydligt att lönsamhet och beredskap hänger ihop. Lönsamma företag kan investera och är 

bättre rustade för påfrestningar. Lönsamma företag kan även skala upp produktionen snabbare. 

Bär det sig i fredstid fungerar det i krigstid.  

Moderaterna anser att det är lämpligt att remissvaret har ett tydligt fokus på kopplingen mellan 

lönsamhet och livsmedelsberedskap. 

 

 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Helena Nanne (M) Håkan Fäldt (M) 

 

Med instämmande av 

 

Farishta Sulaiman (M) Tony Rahm (M) 

 



Bilaga 3 

 

 

 

Reservation 
 

STK-2024-483 Remiss Landsbygds- och infrastrukturdepartementet - Förslag 

till införande av gränsvärden för klimatdeklarationer av byggnader 

 

I juni 2020 gav Boverket ut sin rapport ”Utveckling av regler om klimatdeklaration av byggnader”. 

Rapporten handlar i huvudsak om att minska utsläpp av koldioxid vid uppförande av byggnader 

från år 2027. Boverket fick i uppdrag av den Socialdemokratiska regeringen i februari 2022 att 

lämna förslag på hur införandet av gränsvärden för byggnaders klimatpåverkan kan påskyndas.  

Föreslaget yttrande menar (bland annat) att än lägre gränsvärden bör införas redan 2025. Vi 

Sverigedemokrater ser att Boverkets förslag är rimligare, att endast nya byggnader från 2027 ska 

energideklareras. Förslaget till yttrande är allt för långtgående, vilket ökar byggkostnaderna och 

hämmar byggandet. 

Vi Sverigedemokrater yrkade på att kommunstyrelsen i sitt yttrande ställer sig positiva till Boverkets 

förslag. 

 

Då yrkandet inte vann gehör reserverar vi oss mot beslutet. 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Magnus Olsson  

Anders Olin 

 

Med instämmande av 

Rickard Åhman Persson 

Anders Pripp 



Bilaga 4 

 

Särskilt yttrande 
 

STK-2020-1375 Återrapportering från Jämlik Hälsa Lindängen av verksamheten 

2023 
Kommunstyrelsen har i detta ärende att ta ställning till en återrapportering från Jämlik Hälsa 

Lindängen. Vi Sverigedemokrater ha inget emot att lägga rapporten till handlingarna, däremot vill 

vi påpeka att sådana projekt måste ge tydliga och konkreta resultat, kvantitativa såväl som kvalitativa 

och det måste kunna följas upp. Därtill måste även nyttan ställas i proportion till vad projektet 

kostar staden och Malmöborna. 

 

 

 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Magnus Olsson  

Anders Olin 

 

Med instämmande av 

Rickard Åhman Persson 

Anders Pripp 

   



Bilaga 5 

 

 

 

Särskilt yttrande 
 

STK-2023-1274 Återrapportering av verksamhetsstöd till Fryshuset 2023  

 
Vi har sedan tidigare sagt nej till att bevilja stöd till Fryshuset, se vår tidigare reservation. Vi kan 

läsa oss till vilken verksamhet som bedrivits och vår tidigare frågeställning kvarstår kopplat till 

faktiska och mätbara resultat.  

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Magnus Olsson  

Anders Olin 

 

Med instämmande av 

Rickard Åhman Persson 

Anders Pripp 



  

Bilaga 6 

 

Särskilt yttrande 
 

14. Malmö stads befolkningsprognos 2024–2034 
 

Enligt Malmös stads befolkningsprognos för 2024–2034 ser vi en tydlig trend att Malmö kommer 

att få en allt större grupp äldre i vår stad. Samtidigt som detta sker ser vi hur Malmös styre i detta 

läge prioriterat att bygga flertalet förskolor.  

Vi ifrågasätter inte byggandet utan principerna som legat bakom arbetet mot fristående och 

mindre aktörer som bedriver förskolor i staden. Centerpartiet och Moderaterna vill uttrycka vår 

oro och önskan om flexibilitet när det kommer till lokalförsörjningsplanen. Det är en fråga våra 

partier har lyft i flertalet år utan att styret har agerat. När en förskola byggs är det väldigt svårt att 

få in andra verksamheter i lokalerna om man inte redan tidigt planerar för framtida skiften. Våra 

partier vill även lyfta hur viktigt det kommer bli att det inom staden blir mer tillgängligt för äldre 

personer som vill tjänstgöra får lov att fortsätta göra det.  

Malmö som stad får inte glömma bort de äldre. Som en del av programmet WHO:s nätverk 

äldrevänliga städer är det viktigt att vi värna om de äldre och deras tillgång till aktivitet i staden, 

precis lika mycket som andra malmöbor. 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Helena Nanne (M)                      Håkan Fäldt (M)                     Anton Sauer (C) 

 

Med instämmande av 

Farishta Sulaiman (M)                 Tony Rahm (M)   



Bilaga 7 

 

Särskilt yttrande 
 

STK 2024-82 Malmö stads befolkningsprognos 2024-2034 
 

Ärendet gäller befolkningsprognos för 2024-2034, årets prognos görs i en tid av osäkerhet. Antalet 

byggstarter har kraftigt minskat de senaste åren vilket har fått effekter på antalet färdigställda 

bostäder. Samtidigt har priserna sjunkit på bostadsrätter och hus, antalet minskade färdigställda 

bostäder har ökat osäkerheten på hur många som kommer att invandra till Sverige och Malmö 

framöver. 

Denna analys framställs som något negativt vilket vi Sverigedemokrater tycker är helt felaktigt, vi 

har hela tiden varit av uppfattningen att Sverige inte behöver mer invandring. Vi klarar inte att få 

människor i arbete, utbilda dem så att de kan få ett arbete, lära dem språket och svenska värderingar, 

vilket har gjort att Sverige har blivit ett parallellsamhälle där det råder ett fullständigt kaos med 

gängkriminalitet och ökad otrygghet. 

Vi ser det som positivt att byggtakten avtagit, att människor börjar återvandra och att antalet 

utvisningar ökar. Malmö behöver skattebetalande invånare så att balansen återställs och att 

Svenskvälfärd kan återuppbyggas. Malmö behöver komma i balans för att unga ska lyckas i sin 

skolgång, att människor kommer i arbete så at välfärden kan stärkas. 

Om befolkningsprognosen för 2024-2034 följer mönstret skulle detta även skapa förutsättningar 

för att kunna bevara skånsk jordbruksmark runt Malmö.   

 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Magnus Olsson 

Anders Olin 

 

Med instämmande av 

Rickard Åhman Persson 

Anders Pripp   



Bilaga 8        

         

   

Reservation 
 

16. Upphandlingsplan 2024-2025 för Malmö stad - Årlig rapportering inköp och 

upphandling 
Vänsterpartiet anser att det som kan göras i egen regi ska göras så. I upphandlingsplanen finns ett 

antal tjänster som vi anser vi kan göra genom egen anställning eller inte alls. Det gäller: 

• Lokalvård 

• Bemanningstjänster Legitimerade sjuksköterskor 

• Flyttjänster 

• Kreativa kommunikationstjänster 

• Konsultmäklare 

• Bemanningstjänster - produktionsteknisk personal 

• Kommunala ordningsvakter 

• Hyra och service av kontorsväxter 

• Övriga städtjänster (Flyttstädning, Fönsterputsning, Golvvård, Storstädning, 

Höghöjdsstädning) 

Då våra yrkande avslogs reserverar vi oss till förmån för eget förslag. 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Emma-Lina Johansson 

Anders Skans 

 

Med instämmande av 

Tobias Petersson 

Sadiye Altundal   



Bilaga 9 

 

Reservation 
 

STK-2023-813 Upphandlingsplan 2024-2025 för Malmö stad - Årlig rapportering 

inköp och upphandlingar  
Upphandlingsplanen för Malmö stad 2024–2025 redogör för det utvecklingsarbete som pågår för 

att stärka inköpsverksamheten i staden och därmed bidra till en hållbar stad. Rapporten ger också 

en översiktlig bild av de upphandlingar som planeras i staden 2024–2025, vilka ekologiska och 

sociala krav staden ställer i upphandling och hur dessa följs upp. Ett par strategiskt viktiga 

upphandlingar lyfts särskilt. Förslaget är att kommunstyrelsen godkänner upphandlingsplanen och 

anmodar nämnderna att fortsätta strukturera och planera sin inköps- och upphandlingsverksamhet 

medbeaktande av vad som framkommit i denna rapport. 

Vi Sverigedemokrater ser positivt på att vi antar en upphandlingsplan som är ett viktigt dokument 

i stadens fortsatta arbete med upphandlingar. Vi anmärker däremot på ambitionerna att Malmö ska 

försörjas av förnybar energi samt nettonollutsläpp 2030. Vi Sverigedemokrater ser det som viktigt 

att satsa på fossilfri energi och ha en pragmatisk hållning till nettonollutsläpp. Vidare har det varit 

debatter kring att inte kunna välja animalisk kost på konferenser i Malmö stad. Vi vill göra det 

möjligt, helt enkelt. Med anledning av ovanstående yrkade vi: 

1. Att ändra lydelsen ”Möjlighet att välja ett protein kommer dock finnas såväl vid särskilda 

middagar som vid vissa arrangemang på dagtid” under ”Nytt konferensanläggningsavtal” 

på sidan 12 till; Möjligheten att välja animalisk kost kommer dock finnas. 

2.  

3. Att stryka lydelsen ”Malmö stad ska exempelvis, som organisation, ha nettonollutsläpp av 

växthusgaser år 2030, staden ska försörjas av 100 procent förnybar och återvunnen energi 

och de konsumtionsbaserade utsläppen ska minska” under ”Ekologisk hållbarhet” på sidan 

7. 

Då våra yrkanden inte vann gehör reserverar vi oss mot beslutet. 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Magnus Olsson  

Anders Olin 

 

Med instämmande av 

Rickard Åhman Persson 

Anders Pripp 
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Reservation 
 

17. Överföring från kommunstyrelsens anslag till förfogande för Unga i risk 
 

Moderaterna och Centerpartiet yrkade på att kommunstyrelsen skulle föreslå nämnderna att verka 

för brottsförebyggande arbete mellan skola, socialtjänst, polis och fritid, kallad SSPF, på alla 

skolor i Malmö.  

Vi yrkade också att kommunstyrelsen skulle besluta uppdra åt stadskontoret att återkomma till 

kommunstyrelsen med en delredovisning hur anslaget ska användas i praktiken. Av det material 

vi har fått ta del av är det inget som rättfärdigar överföringen av kommunstyrelsens anslag. 

Då våra förslag ej vann gehör, reserverar vi oss till förmån för våra egna yrkanden.  

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05  

 

Helena Nanne (M)                     Håkan Fäldt (M)                  Anton Sauer (C) 

 

Med instämmande av 

Tony Rahm (M)                   Farishta Sulaiman (M)                 
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STK-2024-494 Överföring från kommunstyrelsens anslag till förfogande för 

Unga i risk 

 
Vi har länge förespråkat insatser för Unga i risk och välkomnar initiativet. Dock behövs en 

redovisning och utvärdering hur skattemedel används och vilka resultat som vi uppnår. Därför 

instämde vi i Moderaternas yrkande i kommunstyrelsen.  

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Magnus Olsson  

Anders Olin 

 

Med instämmande av 

Rickard Åhman Persson 

Anders Pripp 
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Särskilt yttrande 
 

STK-2024-142 Budgetskrivelse 2025 kommunstyrelsen 
 

Kommunstyrelsens budgetskrivelse är ett underlag inför beredningen av förslag till 

kommunfullmäktiges budget. Budgetskrivelsen redovisar de utmaningar som har identifierats för 

kommunstyrelsen från 2025 och framåt samt verksamhetens utveckling för att möta identifierade 

utmaningar och behov i både den egna verksamheten och till viss del inom kommunkoncernen. 

Sverigedemokraterna påtalar med detta särskilda yttrande att vi lägger en egen budget med egna 

prioriteringar, oberoende av budgetskrivelsen i sak.  

 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Magnus Olsson  

Anders Olin 

 

Med instämmande av 

Rickard Åhman Persson 

Anders Pripp 
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19. Planeringsinriktning för fördjupad översiktsplan (FÖP) avseende 

Öresundsmetron 
Byggandet av Öresundsmetron är det största infrastrukturprojektet i Malmö sedan 

Öresundsbron. Motiveringen till Öresundsmetron är att skapa fler, snabbare och mer hållbara 

kommunikationer mellan Malmö och Köpenhamn. Vänsterpartiet är positiva till 

Öresundsmetron som ett projekt för att utveckla hela Malmös och Skånes kopplingar till 

Köpenhamns arbetsmarknadsområde och för möjligheten att flytta över resande från bil till mer 

hållbara färdmedel. Det är också av största vikt att byggandet av Öresundsmetrons svenska delar 

påbörjas i god tid så att kommunikationerna är fullt redo att tas i bruk när tunneln under 

Öresund står klar, samt att man i tidigt skede förbereder för vidare spårförbindelser till övriga 

Malmö samt närliggande skånska städer genom att dra metrons sträckning till och förbi Värnhem.  

En risk med stora transportinfrastrukturprojekt är dock att de inte ersätter ohållbara 

transportmedel utan endast adderar ytterligare kapacitet till ett i grunden ohållbart system. Det är 

därför av största vikt att så omfattande investeringar som Öresundsmetron görs av rätt anledning. 

Att öka tillgängligheten och kapaciteten till det mest ohållbara persontransportmedlet - flyget och 

Kastrups flygplats - framstår därför som ett motsägelsefullt mål. Förhoppningar om fossilfria 

flygresor framstår alltjämt som en avlägsen fantasi och i väntan på detta behöver politiker och 

planering inriktas på att minska behovet och beroendet av flygtrafik.  

Vi i Vänsterpartiet vill att man redan i den fördjupade ÖP:n inkluderar planer för hur metron kan 

blir den avgörande faktor som minskar privatbilismen i Malmö, samtidigt som den ökar de 

faktiska resenärsantalen inom kollektivtrafiken i hela Sydvästra Skåne. Vi vill även att den 

fördjupade ÖP:n tar med perspektiv så att metron planeras för att inkludera hela Malmö, detta 

för bästa nytta och legitimering av projektets helhet. 

Vänsterpartiet yrkade därför att följande meningar på s. 4 i planeringsinriktningen för FÖP 

Öresundsmetron skulle strykas:  

“Öresundsmetron skapar även ett robust transportsystem till och från Köpenhamns flygplats, 

som är södra Sveriges och hela Danmarks internationella flygplats.” och “Runt 30 miljoner 

människor till och åker från Copenhagen Airport varje år och den påverkar hela Skandinaviens 

internationella tillgänglighet. Öreundsmeton, med avgångar upp till 40 gånger i timmen, förbättrar 

flygplatsens service och konkurrenskraft.”  

Vänsterpartiet yrkade att följande punkter skulle läggas till i planeringsinriktningen: 

- att FÖPen skyndsamt planerar för hur metrons vidare sträckning kan göras. 

- att FÖPen tar med förslag på hur en kommande metro kan fortsätta genom 

ovanjordsträckningar i linje med tidigare Simrishamnsbanan och Vellinge - Skanör – Falsterbo 

järnväg. 

- att FÖPen planerar för att förlängningarna genom och ur Malmö, och vidare genom sydvästra 

Skåne kan stå klara samtidigt som metron under sundet står klara. 



 

Då våra yrkande avslogs reserverar vi oss till förmån för eget förslag. 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Emma-Lina Johansson 

Anders Skans 

 

Med instämmande av 

Tobias Petersson 

Sadiye Altundal   
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Särskilt yttrande 
 

Ärende 20. Utredning av möjliga organisationsformer för en 

studentbostadsaktör med kommunalt huvudmannaskap 

 
I rapporten från PWC som stadskontoret beställt konstateras det att det finns ett behov av 

studentbostäder som inte tillgodoses på bostadsmarknaden och att ett kontinuerligt tillskott av 

studentbostäder skulle ha en stor positiv betydelse för Malmös fortsatta utveckling.  

Med detta sagt vill vi understryka vikten av att inte ställa grupper mot varandra utan att alla 

ungdomar, även de som inte studerar, ska ges en möjlighet att efterfråga en egen bostad på 

rimliga villkor.  

Just när det gäller gruppen studenter tror vi att det vore bättre att Malmös insatser sker i 

stiftelseform, där även studentkår och lärosäten ges möjlighet till inflytande. Det är viktigt att det 

finns lägenheter att efterfråga, men minst lika viktig är frågan på vilket sätt dessa förmedlas till 

studenterna och då kan inte reglerna i Boplats Syd om kötid vara den allena rådande.  

Vi menar också att om MKB Fastighets AB ska vara kommunens garant för att det finns 

tillräckligt med studentbostäder bör detta ske i ett självständigt dotterbolag och inte tillsammans 

med övrig lägenhetsproduktion där studerande ungdomar och icke studerande ungdomar ska 

tävla om samma lägenhet. 

 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Helena Nanne (M) Håkan Fäldt (M) 

 

Med instämmande av 

 

Farishta Sulaiman (M) Tony Rahm (M) 
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Särskilt yttrande 
 

Ärende 23. Årsrapport 2023 Ramavtal 8 Storstad Malmö (Storstadspaketet), 

STK-2024-733 
 

Moderaterna är djupt kritiska till hur Socialdemokraterna har hanterat de många fördyrningar 

som skett inom ramen för Malmö stads arbete med storstadspaketet. Det är fullt naturligt att det 

sker en prisökning från den initiala nivån i projekt som pågår under lång tid, men när man 

genomför stora investeringar mitt i den värsta inflationskris Sverige har sett på över 30 år är det 

angeläget att ansvariga noggrant analyserar om det är lämpligt och rätt tidpunkt att genomföra 

varje investering vid just det planerade tillfället. 

Detta har Socialdemokraterna inte gjort, vilket har inneburit att Malmöborna drabbats av enorma 

fördyrningar, som nästa generation kommer att få betala av. 

Moderaterna uppmanar Socialdemokraterna att omgående visa mer respekt för skattebetalarnas 

pengar och i fortsättningen mer noggrant pröva lämpligheten för att vid en given tidpunkt gå 

vidare med investeringar inom Storstadspaketet. 

 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Helena Nanne (M) Håkan Fäldt (M) 

 

Med instämmande av 

 

Farishta Sulaiman (M) Tony Rahm (M) 
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Särskilt yttrande 
 

STK-2024-733 Årsrapport 2023 Ramavtal 8 Storstad Malmö (Storstadspaketet) 

 

Inom ramen för Sverigeförhandlingen ingick Malmö stad hösten 2017 ett avtal med staten och 

Region Skåne om finansiering och medfinansiering av utbyggnad av kollektivtrafik, cykelbanor och 

bostadsutbyggnad. Årsrapporten för 2023 om ramavtalets genomförande, som är baserad på 

underlag från Malmö stad och övriga parter, har nu fastställts av ramavtalets styrelse. Förslaget är 

att kommunstyrelsen godkänner årsrapporten och lägger den till handlingarna samt sänder den för 

information till tekniska nämnden och stadsbyggnadsnämnden. 

 

Storstadspaketet innehåller flera delar, såsom bostäder, kollektivtrafik och cykelåtgärder. 18 503 

bostäder har färdigställts. Bostadsåtagandet avser antalet färdigställda bostäder fr.o.m. den 30 

oktober 2017 då av taletundertecknades fram till år 2035. Utifrån kvarvarande tid kommer cirka 

700 bostäder behöva färdigställas per år för att uppnå åtagandet. Inom ramen för kollektivtrafiken 

och cykelåtgärderna ser vi återkommande fördyrningar för de olika objekten. Vi Sverigedemokrater 

följer utvecklingen med stort intresse och är måna om att få ta del av hur stora fördyrningarna 

totalt kommer att bli för Malmö, då vi konsekvent har varit motståndare till detta projekt. 

 

 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Magnus Olsson  

Anders Olin 

 

Med instämmande av 

Rickard Åhman Persson 

Anders Pripp 
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Särskilt yttrande 
 

24. Redovisning av åtgärder för att minska personalomsättningen särskilt 

avseende sjuksköterskor samt för att minska användningen av extern 

bemanning 

I den tjänsteproducerande verksamhet som bedrivs i Hälsa-, vård- och omsorgsförvaltningen och 

i Funktionsstödsförvaltningen är kompetent personal en förutsättning för hög kvalitet i vården 

och omsorgen. Sjuksköterskor är en medicinsk nyckelgrupp där en god kompetensförsörjning är 

av största betydelse för berörda malmöbors och anhörigas förtroende för och tillit till 

verksamheten.  

Tyvärr har målet om att säkerställa en god kompetensförsörjning inte uppnåtts. Hög 

personalomsättning indikerar brister i arbetsförhållanden och kompetensförsörjning, och medför 

kvalitetsproblem som gör Malmö stad mindre attraktiv som arbetsgivare och arbetsplats, och 

drabbar ytterst de malmöbor som verksamheten är till för. Det är attraktivt att utbilda sig och bo 

i Malmö. Malmö stad borde bättre ta till vara möjligheten att vara också en attraktiv arbetsgivare.  

Moderaterna och Centerpartiet har i flera år uppmärksammat behovet av åtgärder avseende 

sjuksköterskeomsättning i Hälsa-, vård- och omsorgsförvaltningen som alldeles för länge legat 

kring 20 %. En hög andel bemanningssjuksköterskor år efter år medför negativa effekter för 

kontinuitet och kvalitet i vården, sliter på fast anställd personal, och är också en ekonomisk 

belastning. Inhyrningen av bemanningspersonal har visserligen minskat från ca 70 miljoner 2022 

till drygt 66 miljoner 2023, men är fortfarande alldeles för omfattande. Den höga 

personalomsättningen måste åtgärdas och det är glädjande att Moderaterna och Centerpartiet i 

Hälsa-, vård och omsorgsnämnden fått majoritetsstöd för att verksamheten ska göras oberoende 

av bemanningssjuksköterskor så att hyrstopp kan införas 2026.  

Avseende sjuksköterskor i Funktionsstödsförvaltningen har behovet av att använda 

bemanningssjuksköterskor upphört i början av 2024. Men personalomsättningen har dock ökat 

till ungefär 15 % under 2023 jämfört med 2022, vilket förklaras med svårigheter att 

ersättningsrekrytera avgångar bland första linjens chefer. Vi har också i Hälsa-, vård- och 

omsorgsnämnden uppmärksammat att arbetsförhållandena för första linjens chefer behöver ses 

över vad gäller bland annat antalet underställda medarbetare.  

Arbetsförhållanden som föranleder svårigheter att rekrytera och behålla personal ger 

kvalitetsproblem. Det måste göras mera för att rusta verksamheterna för framtida behov och 

ökade krav. 

 

 



  

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Helena Nanne (M)                      Håkan Fäldt (M)                     Anton Sauer (C) 

 

Med instämmande av 

Farishta Sulaiman (M)                 Tony Rahm (M)   
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Särskilt yttrande 
 

STK-2024-701 Redovisning av åtgärder för att minska personalomsättningen 

särskilt avseende sjuksköterskor samt för att minska användningen av extern 

bemanning 
Kommunfullmäktige gav i april 2023 funktionsstödsnämnden och hälsa-, vård, och 

omsorgsnämnden i uppdrag att redovisa effekter av föreslagna och vidtagna åtgärder för att minska 

personalomsättningen särskilt avseende sjuksköterskor samt för att minska användningen av extern 

bemanning. I ärendet framgår nämndernas redovisning. 

Den totala arbetade tiden av sjuksköterskor under året var 3% högre än under 2022. En större 

andel av den arbetade tiden utfördes av egen bemanning jämfört med 2022. Extern bemanning 

utgjorde igenomsnitt 14,8% av all arbetad tid av sjuksköterskor. Motsvarande utfall för 2022 var 

18,2%. Antalet timmar utförd av extern bemanning minskade med 15,7% jämfört med 2022. 

Omräknat till heltidsresurser motsvarar det 52 tjänster, att jämföra med 62 tjänster 2022. 

Minskningen härleds till årets sista kvartal, då antalet timmar utförd av extern bemanning nästan 

halverades jämfört med motsvarande kvartal 2022. Helårskostnaden för extern bemanning 

minskade från 70 miljoner kronor 2022 till 66 miljoner kronor 2023. För att uppnå 

budgetuppdraget ska nämnden under 2024 arbeta för att volymen i timmar utförda av extern 

bemanning halveras jämfört med 2023. Antalet bemanningssjuksköterskor har under året minskat 

med i snitt 10 sjuksköterskor per månad jämfört med föregående år. 2022 hade förvaltningen i snitt 

62 bemanningssjuksköterskor per månad och under 2023 var snittet 52. Minskningen har dock 

ökat väsentligtunder hösten. Sista tertialet hade verksamheterna 34 bemanningssjuksköterskor per 

månad jämfört med 65 föregående år. Arbetet fortsätter 2024. 

Merkostnaderna för den externa bemanningen är fortfarande alldeles för hög, samtidigt som det 

riskerar att påverka kontinuiteten negativt. Nämnden måste fortsätta verka för att behålla och 

rekrytera nya sjuksköterskor och arbeta hårt med planeringen av verksamheten för att minska 

behovet av den externa bemanningen. 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Magnus Olsson  

Anders Olin 

 

Med instämmande av 

Rickard Åhman Persson 

Anders Pripp 
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Reservation 
 

26. Plan för arbetet mot islamofobi och antimuslimsk rasism 

Centerpartiet och Moderaterna yrkade på återremiss till stadskontoret med uppdrag att 

återkomma med en tydligare plan för arbetet mot islamofobi och antimuslimsk rasism.  

Anledningen är att planen för arbetet som presenteras är alldeles för otydlig avseende definitioner 

och arbetsmetoder för att uppnå konkreta mål relaterat till islamofobi eller antimuslimsk rasism. 

Av det som presenteras i planen undrar vi hur mycket av metoderna som inte redan genomförs 

av förvaltningar i sitt dagliga arbete? 

Konkreta förslag eller metoder hade varit exempelvis att socialtjänsten ska kopplas in i arbetet 

och i samarbete med Malmös många skolor genomföra mötesträffar. I planen nämns inget om 

hur tryggheten ska stärkas för Malmös minoritetsgrupper. Centerpartiet och Moderaterna vill att 

alla oavsett härkomst, kön, sexualitet, religion, funktionsnedsättning ska känna sig välkommen till 

vår stad. I detta hade en konkret plan även kunnat inkludera studiebesök hos många av de 

grupper som är utsatta idag. Malmö är mångkulturens stad och det är viktigt att den presenteras i 

rätt ljus till den individuella malmöbon, gärna tidigt i livet i samband med skolgång. 

Ett annat konkret exempel till en förbättrad plan för arbetet mot islamofobi och antimuslimsk 

rasism hade även varit att ta in fler referenser till planen. Planen för arbetet inkluderar idag endast 

tre som tagits som stöd till detta förslag på plan för arbetet. Mer forskning och referenser behövs 

inom området för hur vi i Malmös förvaltningar och civilsamhället kan använda oss av taktiska 

och strategiska samarbeten för att verka mot antisemitism, rasism och antimuslimsk rasism och 

islamofobi, vi inväntar fortfarande en sådan från styret. 

Då vårt förslag om återremiss inte gavs gehör reserverar vi oss till förmån för vårt eget yrkande. 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

Helena Nanne (M)  Håkan Fäldt (M)  Anton Sauer (C) 

 

Med instämmande av 

Farishta Sulaiman (M)    Tony Rahm (M) 
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26. Plan för arbetet mot islamofobi och antimuslimsk rasism 
Vi är jätteglada för att se den här planen, det är glädjande att se att styret för en gångs skull har 

kopplat faktiska resurser till ett arbete som så desperat behövs i vår stad. Vi tycker också att det är 

fantastiskt att man tagit fram planen i samverkan med civilsamhället och vill framhäva vikten av 

att fortsätta det arbetet. Vi ser däremot att det behövs en samordning av arbetet för att hålla ihop 

det i hela staden.  

Vi yrkar därför att kommunstyrelsen ger stadskontoret i uppdrag att utse en samordnare för 

arbetet.  

Då vårt yrkande avslogs reserverar vi oss till förmån för eget förslag. 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Emma-Lina Johansson 

Anders Skans 

 

Med instämmande av 

Tobias Petersson 

Sadiye Altundal   



Bilaga 21 

 

 

 

Reservation 
 

STK-2022-1455 Plan för arbetet mot islamofobi och antimuslimsk rasism  

 

Vi återkommer i fullmäktige med våra synpunkter. Vi hänvisar till tidigare reservation som vi lagt i 

berörda nämnder under remissrundan.  

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Magnus Olsson  

Anders Olin 

 

Med instämmande av 

Rickard Åhman Persson 

Anders Pripp 
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Ärende 28: Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att förebygga sexuella 

trakasserier i skolan (STK-2021-1077)     
Socialdemokraterna, Liberalerna och Miljöpartiet reserverar sig mot kommunstyrelsens beslut att 

föreslå kommunfullmäktige att bifalla beslutspunkt 10 i ärende 28 vid nämndens sammanträde 

den 5 juni 2024.  

Att som anställd i Malmö stad utsätta någon, vare sig det handlar om en kollega eller någon av de 

Malmöbor som vistas i kommunens verksamheter, för någon form av sexuella trakasserier är ett 

fullständigt oacceptabelt beteende. Det utgör ett solklart brott mot kommunens gemensamma 

riktlinjer och rutiner och därmed mot anställningsavtalet för varje medarbetare.  

Att Malmö ska vara en jämlik och jämställd stad, där fördomar bekämpas och alla Malmöbor kan 

känna trygghet och delaktighet, är en av våra främsta prioriteringar som styre. På samma sätt ska 

arbetsmiljön för Malmö stads medarbetare vara inkluderande och jämställd, fri från 

diskriminering, hot och våld. Arbetet för ett öppet och fritt Malmö ska prägla även kommunen 

som arbetsgivare. 

Som framkommer av nämndernas remissvar och stadskontorets bedömning av rättsläget, är det 

dock inte möjligt för Malmö stad som arbetsgivare att på eget bevåg införa en så generell regel 

om uppsägning som motionären föreslår. För att säga upp eller avskeda en medarbetare som 

gjort sig skyldig till sexuella trakasserier krävs sakliga skäl. Vad som betraktas som sakliga skäl 

beror på praxis och aktuellt rättsläge, och är inte något kommunen själv kan avgöra på förhand. 

Mot den bakgrunden reserverar vi oss mot kommunstyrelsens beslut att föreslå 

kommunfullmäktige att bifalla beslutspunkten i fråga. 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) 

Roko Kursar (L) 

Stefana Hoti (MP) 

Andréas Schönström (S) 

Sofia Hedén (S) 



Mubarik Mohamed Abdirahman (S) 

 

Amani Loubani (S) 

Anders Nilsson (S) 

Janne Grönholm (MP) 

Sara Wettergren (L) 
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Särskilt yttrande 
 

STK-2024-927 Ekonomisk prognos 2024 Malmö Stadshus AB 

 

Ekonomisk prognos 2024 för Malmö Stadshus AB har upprättats. Rapporten innehåller en prognos 

för Malmö Stadshus AB samt för koncernen vad gäller drift och investeringar. I rapporten redogörs 

för dotterbolagens utfall för januari-april, helårsprognoser och budgetavvikelser. 

 

Vi Sverigedemokrater ser med stor besvikelse över de prognostiserade resultaten för Stadsteatern 

och Malmö Live. Moderbolaget går inte i sig med förlust, men dessa dotterbolag måste antingen 

minska utgifterna eller öka intäkterna för att få en ekonomi som går ihop. 

 

Kommunstyrelsen 2024-06-05 

 

Magnus Olsson  

Anders Olin 

 

Med instämmande av 

Rickard Åhman Persson 

Anders Pripp 
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